
   Sida 1 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
Juridiskt bindande 

Kommunstyrelsens sammanträdesprotokoll 
2023-06-13 

Plats och tid Kommunhuset, tisdag 13 maj 2023, klockan 08.30–16.45. Avbrott för 
lunch klockan 12.10-13.00. Beslutsrunda klockan 16.02-16.45 

  
Beslutande Kjell Öjeryd (V)  
 Inger Stenlund (V)  
 Robin Fransson (V)  
 Pia Sjöberg (S)  
 Matz Jonsson (S) 
 Katarina Lövgren (S)  
 Magnus Norlund (M) 
 Kristina Axelsson (C) 
 
Tjänstgörande ersättare Jan Lövgren (S), tjänstgör för Isak Jonsson (S) 
Ersättare Johan Svensson (M) 
    
Övriga deltagare Mats Engman, kommunchef 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
 Anders Pettersson, ordförande Sorsele Värmeverk AB, § 93 
 Olov Karlsson, ordförande SorseleBo AB, § 93 
 Ann-Kristine Vinka, Biosfärsområdet, § 94 
 Åsa Granberg, projekt SUPERB, § 94 
 Linus Lundquist, kökschef, § 95 
 Elin Bergarp, teknisk chef, §§ 95-96 
 Marie Strinnholm, chef stöd, § 96 
 Erika Hjukström, utvecklingschef, § 96, 119 
 Sara Johansson, omsorgschef, § 96 
 Anneli Andersson, utbildningschef, § 96, 98 
 Therese Brännlund, samhällsbyggnadschef, § 96 
 Anette Edvardsson, it-chef, §§ 125-129 
 Håkan Gunnarsson, projektledare Arena Sorsele, § 99 
 
Utses att justera Magnus Norlund (M) 
 
Justeringens tid och plats Protokollet justeras digitalt, information om datum för signering 

återfinns på sista sidan. 
 
Sekreterare  Digital signatur Paragrafer 89–129 
  Sara Grundström 
 
Ordförande  Digital signatur 
  Kjell Öjeryd (V) 
 
Justerande  Digital signatur 
  Magnus Norlund (M) 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
 

 Datum Sida 
 2023-06-13 2 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

 
__________________________________________________________________________________ 
 
 BEVIS/ANSLAG 
 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunstyrelsen 
 
Sammanträdesdatum 2023-06-13 Paragraf  89–129 
 
Datum för anslagets uppsättande  Anslaget tas ner efter 
 
Förvaringsplats för protokollet Stödverksamheten 
 
Underskrift  
 Sara Grundström 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 3 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 89 
 
Fastställelse av ärendelistan 
Kommunstyrelsens beslut 
Två ärenden stryks från ärendelistan; 
− Dnr 2023/156 - Remiss Boverkets förslag till föreskrifter om översiktsplan 
− Dnr 2022/427 - Tillsyn/inspektion av den kommunala hälso- och sjukvården för 

personer som bor på särskilt boende för äldre (SÄBO) 
Fem ärenden läggs till ärendelistan; 
− Dnr 2015/22 – Investeringsprojekt Storprojekt Bredband till fler. 
− Dnr 2021/8 – Investeringsprojekt – Överföring av investeringsmedel till 2024 

OSN Aha. 
− Dnr 2018/264 – Investeringsprojekt – Bredband till byar längs väg 363. 
− Dnr 2016/81 – Bredband i extrem glesbygd. 
− Dnr 2022/447 – Investeringsprojekt – Ombyggnation bredband Antasstugan. 
 
Ärendelistan fastställs därefter enligt följande; 
1 Mötets öppnande 
2 Upprop 
3 Val av justerare 
4 Fastställande av ärendelistan 
5 Gruppmöten 
6 Meddelanden 
7 Information ordförande och kommunchef 
8 Anmälan av delegeringsbeslut 
9 Ägardialog kommunens bolag - 10 min/bolag 
10 Info Biosfärsområdet, 30 min fm 
11 Info - Centralköket, Elin o Linus, 45 min 
12 Budgetuppföljning tertial 1 - 2023 2023/66 
13 Budget 2024 och planeringsanvisningar 2025-2026 2023/128 
14 Investeringsbudget 2024-2026 2023/143 
15 Investeringsprojekt - Arena Sorsele, 10 min 2019/430 
16 Flytt av beslutade investeringsmedel för Storköksutredning 

till Tekniska verksamheten, Solhem kök 2019/426 
17 Flytt av investeringsmedel från projekt Tak över isbanan till 

projekt Arena Sorsele 2022/292  
18 Svar på motion - Verksamheten Piraten 2022/379 
19 Likvidation Regionförbundet Västerbottens län 

(Regionkommun)  2018/65 
20 Revision - Fordonshantering 2022 2022/451 
21 Policy för resfria möten och tjänsteresor samt policy för 

fordon i tjänst (resepolicy och fordonspolicy) 2019/173 
22 Avyttring Lärarbostaden, Läraren 6 2023/236 
23 Lönestrategi för Sorsele kommun 2021/20 
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 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 4 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 89, forts. 
 
24 Valdistrikt i Sorsele kommun 2023/191 
25 Investeringsprojekt - Fysisk anpassning av arkivlokaler 2021/531 
26 Projektstöd - Bredband till nedre delen av Gargnäs 2018/278 
27 Avfalls - och slamtaxa från 2023-10-01 2023/242 
28 Förstudie VA-anläggning Nalovardo 2021/546 
29 Investeringsprojekt Lekplatser - Överföring av medel från 

2022 till 2023  2017/127 
30 Investeringsprojekt Handikappanpassad toalett vid 

badsjön - Överföring av medel från 2022 till 2023 2021/566 
31 Investeringsprojekt Armatur elljusspår - Överföring av 

medel från 2022 till 2023 2023/240 
32 Slutredovisning - Investeringsprojekt Byte entrépartier 

Vindelälvsskolan  2021/568 
33 Svar på medborgarförslag - Upprensning vid Kyrktjärn  

och Mariatjärn 2021/399  
34 Svar på medborgarförslag - Tillgång till dricksvatten även 

vid strömavbrott. 2021/431  
35 Bygdeavgiftsmedel 2023 – Disponering nr 2 2022/461 
36 Överföring av investeringsmedel från inköp av GPS till 

digitala skyltar  2022/279 
37 Remiss - Region Västerbottens kulturplan 2024-2027 2023/180 
38 Samverkan - Färdplan Nära vård 2030 i Västerbotten 2023/161 
39 Tillsyn/inspektion av den kommunala hälso- och sjukvården 

för personer som bor på särskilt boende för äldre (SÄBO) 2022/427 
40 Redovisning - anmälan om kränkande behandling 2023 2023/59 
41 Remiss - Boverkets förslag till föreskrifter om översiktsplan 2023/156 
42 LIS-plan Övre Saxnäs  2023/265 
43 Investeringsprojekt Storprojekt Bredband till fler 2015/22 
44 Investeringsprojekt – Överföring av investeringsmedel till 

2024 OSN Aha  2021/8 
45 Investeringsprojekt – Bredband till byar längs väg 363 2018/264 
46 Bredband i extrem glesbygd 2016/18 
47 Investeringsprojekt – Ombyggnation bredband Antasstugan 2022/447 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 90  
 
Meddelanden 

Kommunstyrelsens beslut 
Meddelandena läggs till handlingarna. 
 
Redovisning av meddelanden 
− Samordningsförbundet Södra Lappland – Styrelseprotokoll 2023-04-05, dnr 

2022/241-190. 
− Hjälpmedelsrådet – Protokoll 2023-04-17, dnr 2023/133-106. 
− Länssamverkansgruppen – Protokoll 2023-04-21, dnr 2023/72-106. 
− FOSiR10 - Information till kommunstyrelsen om kommunal samverkan i 

Region 10, inventering av samverkan, dnr 2023/78-106. 
− Region Västerbotten - Delegation för social välfärd och hälsa, DSH - 

Minnesanteckningar 2023-04-28, dnr 2023/61-106. 
− Länsstyrelsen Västerbotten - Slutredovisning Översyn Riksintresse naturvård 

AC, dnr 2022/565-100. 
− Länsstyrelsen Västerbotten - NRO 24 047 Vindelälven Värdebeskrivning, dnr 

2022/565-100. 
− Länsstyrelsen Västerbotten - NRO 24 029 Malån Värdebeskrivning, dnr 

2022/565-100. 
− Region Västerbotten - Fastställd länsgemensam Hjälpmedelsstrategi i 

Västerbotten, dnr 2022/492-730. 
− Region Västerbotten - Delegation för utbildning minnesanteckningar 

2023-04-26, dnr 2023/61-106. 
− Överförmyndarnämnden Södra Lappland - Ekonomiprognos 

Överförmyndarnämnden per den 30 april 2023, dnr 2022/241-190. 
− Region Västerbotten - Information projektet Digitala Västerbotten 2023, dnr 

2023/234-005. 
− Länstrafiken - Länstrafiken bokslut 2022, dnr 2021/276-501. 
− Skolverket - Beslut om att inleda samverkan med Sorsele kommun inom ramen 

för riktade insatser för skolans digitalisering, dnr 2023/252-106. 
− Länstrafiken - Uppföljning per 30 april 2023, dnr 2022/276-510. 
− Kommunala pensionärs- och funktionshinderrådet – Protokoll 2023-05-02. 
− Folkhälsorådet – Protokoll 2023-05-09. 
 
Redovisning av protokoll från utskotten 
− Social- och utbildningsutskottets protokoll 2023-05-29 
− Allmänna utskottets protokoll 2023-05-30 
 
Redovisning av bolagens protokoll 
− SorseleBo AB, styrelseprotokoll 2023-04-26 
− Sorsele Värmeverk AB, styrelseprotokoll 2023-04-26 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 90, forts. 
 
Redovisning av protokoll från gemensamma nämnder 
− Överförmyndarnämnden i Södra Lappland, styrelseprotokoll 2023-04-19, 2023-

05-10 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 91  
 
Information ordförande och kommunchef 
 
Beslut 
Informationen noteras. 
 
Ordförande informerar bland annat om; 
− Budget och investeringsbudget kommer att innebära tuffa år framöver.  
− Region 10 har haft möte och pratade mycket vindkraft och 

incitamentsutredningen. Där trodde man att det skulle komma ett förslag till 
vilka ersättningsnivåer som kommunerna skulle få, men det kom ingenting. 
Därför kommer R10 att fortsätta jobba med frågan. Det som hände var att man 
la till att man inte skulle få röra skatterna, de skulle i så fall ha tilldelats 
kommunerna. Vindkraftsparken i Jiltjaurberget är inte förhandlad., vilket ska 
ske framöver.  

− Solenergi är ett intressant energialternativ för kommunen. Detta ska undersökas 
vidare med syfte att medborgare och företagare gynnas av en eventuell 
etablering. 

− Akademi Norr har haft möte där de presenterade att de jobbar på ett 
inriktningsbeslut om ett campus i varje kommun. Planen är att det ska komma 
under 2024. Oklart vad det kan kosta varje kommun, men tanken är att man ska 
bygga in Lärcentrum i detta. Då kanske det inte blir så dyrt. 

 
Kommunchefen informerar bland annat om; 
− Inväntar budget 2024 för att se var kommunen hamnar ekonomiskt och vilka 

konsekvenser som det innebär för verksamheterna. 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 92  
 
Redovisning av delegeringsbeslut 

Kommunstyrelsens beslut 
Redovisningen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt fastställd delegeringsordning ska delegeringsbeslut redovisas till 
kommunstyrelsen vid påföljande sammanträde. Redovisningen innebär inte att 
fattade beslut får omprövas eller fastställas. Däremot står det styrelsen fritt att 
återkalla lämnad delegering. Kommunstyrelsen kan också ta över ett ärende och 
fatta beslut, förutsatt att delegaten ännu inte har fattat något beslut. 
 
Följande delegeringsbeslut redovisas (punkterna hänvisar till delegerings-
ordningen); 
 
11.7 – Beslut om återkallelse av serveringstillstånd som inte längre utnyttjas eller 
på tillståndshavarens egen begäran. Delegat: Alkoholhandläggare. 
− Beslut återkallelse av stadigvarande serveringstillstånd alkoholdrycker -Hook 

Cup Sorsele Visitorcenter AB (hembygdsgården), dnr 2022/211-702. 
 
3.1 – Beslutsattest för samtliga konton inom kommunstyrelsens verksamheten. 
Delegat: Kommunchef med rätt att vidaredelegera. 
− Utseende av beslutsattestanter och ersättare – utbildningsverksamheten, dnr 

2023/261. 
 
3.10 – Uppta, omsätta, omplacera och lösa lån som beslutats inom de av 
kommunfullmäktige fastställda ramarna. Delegat: Ekonomichef. 
− Lösen av lån Kommuninvest lånenummer 80522 belopp 3 500 000 kronor, dnr 

2023/260. 
 
4.3 – Yttrande till samhällsbyggnadsnämnden angående lokala trafikföreskrifter. 
Delegat: GVA-chef. 
− Yttrande på remiss om förslag på föreskrift gång- och cykelvägar i Sorsele 

samhälle, dnr 2023/220. 
 
5.1 – Utarrendering/upplåtelse av kommunens mark för tid om högst tio år + högst 
två optionsår. Delegat: Teknisk chef. 
Markupplåtelse för brobyte i Sorsele kommun - omledning av väg, dnr 2023/210. 
 
8.1 – Framställning och yttrande till samhällsbyggnadsnämnden eller lantmäteriet 
angående fastighetsbildning, bygglov mm. Delegat: Fastighetschef. 
− Yttrande - skyltlov för infartsskyltar, dnr 2023/181. 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 92, forts. 
 

− Yttrande vid ansökan om bygglov Norrsele 1:126, dnr 2023/171. 
 
8.2 – Yttrande, sakägare, till samhällsbyggnadsnämnden angående bygglov, 
förhandsbesked. Delegat: Fastighetschef. 
− Yttrande vid ansökan om bygglov för transformatorstation Norrsele 1:53 

Viltvägen, dnr 2023/174. 
 
Följande delegeringsärenden (punkt hänvisas till delegeringsordningen) redovisas 
för tiden 2023-04-05 – 2023–0503, i särskild pärm på kommunkansliet:  
 
Nr 12.2 – övervägande om vård fortfarande behövs enligt 6 kap 8 § SoL 
Nr 12.8 – beslut om omedelbart omhändertagande enligt LVU. 
Nr 13. Socialtjänsten. 
Nr 14. Unga och vuxna – ekonomiskt bistånd m.m. 
Nr 15. Barn och vuxna – bistånd till vård och placering m.m. 
Nr 16. Barn och vuxna – ersättning från enskild m.m. 
Nr 17. Barn och vuxna – beslut om utredning. 
Nr 18. Vård enligt LVU. 
Nr 19. Vård av missbrukare enligt LVM. 
Nr 20. Föräldrabalken.  
 
Följande delegeringsärenden (punkt hänvisas till delegeringsordningen) redovisas 
för tiden 2023-03-01 – 2023-04-30, i särskild pärm på kommunkansliet:  
 
Nr 21. Omsorg om äldre- och funktionshindrade.  
Nr 22. Stöd och service till vissa funktionshindrade, LSS.  
Nr 23. Lag (1997:736) om färdtjänst och lag (1997:735) om riksfärdtjänst 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 93  
 
Ägardialog kommunens bolag 
Kommunstyrelsens beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunen äger två aktiebolag, SorseleBo AB och Sorsele Värmeverk AB. Enligt 
antagna ägardirektiv ska bolagen, enligt punkt 1:4 Rapportering, dialog och insyn, 
hålla kommunstyrelsen väl informerad om sin verksamhet. Mellan 
kommunstyrelsen och bolagsledningen ska två årliga träffar äga rum.  
 
Ordförande Olov Karlsson, SorseleBo AB, informerar bland annat om; 
− Förra året gick bra ekonomiskt med plusresultat. VD gör ett mycket bra arbete 

och hennes prognos stämde nästa på kronor. Även detta år ser bra ut och att 
bolaget kan nå 0-rseultat. Låg vakansgrad men en jämn kö. Utmaningen är att 
lägenheternas skick är låg med behov av underhåll. Måste börja att budgetera 
för underhåll. Det finns några lägenheter som inte går att hyra ut. Inte påverkats 
så mycket av höjda elkostnader. 

− Undersöker att skaffa nytt hyresprogram. Kommer då att få bättre koll på 
underhållsskulden och automatisering med viss fakturering. 

 
Ordförande Anders Pettersson, Sorsele Värmeverk AB, informerar bland annat 
om; 
− Råvarusituationen är en utmaning nu. Marknaden är rätt så överhettad, svårt att 

få tag i bränsle och priserna blir därefter. Jobbar med detta, försöker hitta 
lösningar och teckna långsiktiga avtal. Det kommer att slå på priserna för 
fjärrvärme framöver. Hoppas på en förbättring framöver då Setra kommer 
igång med en större produktion. 

− Under vintern kom det ett Eu-förslag vad gäller biomassan. Det innebar att grot 
inte skulle räkna som förnyelsebar energi. Tack och lov gick inte förslaget 
igenom. Det som blev var att man inte får elda sågtimmer i värmeverk. 

− Stort intresse på samhället med 15 nya abonnenter som vill ansluta sig. 
− Investeringsplaner finns för ny elektronik till styrsystem. 
− I dag finns teknik (ORC) som innebär att man gör och blir självförsörjande på 

egen el. Tittar lite på detta. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information. 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
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Ks § 94  
 
Information om biosfärsområdet samt projekt Superb 
Kommunstyrelsens beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Ann-Kristine Vinka, biosfärsområdet, och Åsa Granberg, projektledare för 
SUPERB, informerar bland annat om; 
Biosfärsområdet Vindelälven-Juhttátahkka är ett modellområde för hållbar 
utveckling. Lärdomar delas vidare så att andra kan dra nytta av arbete. Har flera 
fokusområden som används som riktlinjer för biosfärsområdets arbete och projekt. 
Har unika natur och kulturvärden, går från fjäll till hav och från land till stad. Ett 
av de nordligaste biosfärsområden och urfolk och aktiv renskötsel, världsledande 
forskning. Samtliga biosfärsområden jobbar efter strategi, och därefter en 
utvecklingsplan. Varje biosfärsråd är unikt. 
 
Projekt SUPERB är ett av de pågåendeprojekten inom biosfärsområdet. 
Information lämnas om projektet i stort, men även lite omvärldsspaning om vad 
som är på gång inom EU och nationellt inom området.  
  
Projektet SUPERB handlar om ökad ekologisk funktion och ekosystemtjänster i 
skogslandskapet. Medvetenheten om behovet och intresset för att sköta skog och 
natur på ett sätt som är mer skonsamt för ekosystemen har ökat mycket under 
senaste tiden, från global och europeisk nivå, ner till enskilda markägare. SUPERB 
är ett EU-projekt inom ramen för EUs Green deal, och projektet handlar om att 
undersöka förutsättningarna och lägga grunden för en tänkbar storskalig 
restaurering av skog i Europa. Den svenska delen av projektet har Vindelälven-
Juhttátahkka Biosfärområde som arena. Här arbetar vi i projektet både med 
praktiska restaureringsåtgärder, insamling av information liksom med att sprida 
kunskap och information. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information. 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
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Ks § 95  
 
Information från centralköket 
Kommunstyrelsens beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Teknisk chef Elin Bergarp och kostchef Linus Lundquist informerar bland annat 
om; 
− Kort genomgång av vår kostpolicy och dialog om hur vi förhåller oss till den 

utifrån ökade livsmedelspriser – vad går först? Budget eller kundnöjdhet? 
− Spaning – vad vi ser utifrån att barn äter väldigt mycket mer mat – särskilt på 

måndagar och fredagar. 
− Att fler äldre börjat beställa mat från centralköket. 
− Hur vi samarbetar med ex. hemtjänst – vilket lett till besparing inom 

äldreomsorg med 50 000 kronor under 2023.  
− Behovet av att gå från subventionerad budget till en 0-budget för att få mer 

sann bild av faktiska kostnader – beskrivning av livsmedelspriser idag. 
− Kort om livsmedelsupphandlingen och hur vi arbetat för att få in fler lokala 

matproducenter. 
− Samverkan och dialog med barn och äldre utifrån mat och trivsel 
− Investeringar som gjorts. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information. 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
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Ks § 96 Dnr 2023/66–042 
 
Budgetuppföljning tertial 1 - 2023 
Kommunstyrelsens beslut 
Delårsrapporten godkänns och överlämnas till kommunfullmäktige för kännedom. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt antagna riktlinjer för ekonomi- och verksamhetsstyrning ska respektive 
nämnd lämnar två uppföljningar med prognos för helårsutfallet till 
kommunstyrelsen. Uppföljningarna utgår från ekonomi, verksamhet, kvalitet och 
mål per den 30 april (T1) och den 31 augusti (delårsrapport). Uppföljning av mål 
utgår ifrån planeringsanvisningar och verksamhetsplan. Utvärdering av 
måluppfyllelse ska göras. 
 
För att på ett tydligt sätt uppnå syftet med uppföljningarna ska dessa utgå från 
internbudgeten. Därvid är uppföljning av de i verksamhetsplanen angivna 
målvärdet en viktig metod. Det är också angeläget att verksamhetscheferna gör 
jämförelser med tidigare år för att därmed beskriva kostnads- och 
intäktsutvecklingen för olika verksamhetsområden. Berörda verksamhetschefer 
inom nämnderna ska göra en realistisk bedömning av kostnads- och 
intäktsutveckling på helår, baserat på dagsaktuellt läge. 
 
I det fall en nämnd i samband med budgetuppföljningar bedömer att 
budgetunderskott kommer att uppstå och detta inte är relaterat till volymökningar 
ska nämnden samtidigt redovisa en åtgärdsplan på hur det befarade underskottet 
ska förhindras eller åtminstone begränsas. I åtgärdsplanen ska bland annat framgå 
beskrivning av åtgärder och beslut, konsekvenser för invånare, verksamhet och 
personal. 
 
Samlad bedömning måluppfyllelse 
Den samlade bedömningen av de övergripande verksamhetsmålen är så här tidigt 
på året naturligtvis svårt att bedöma. Det är tidigt på året och flera av målen är inte 
mätbara förrän till hösten. Utifrån nuläget och det tänkta arbetet framåt så ser det 
positivt ut när det gäller måluppfyllelse på verksamhetsmålen inom huvuddelen av 
verksamheterna. 
 
Alla verksamheter har kommit i gång bra med målarbetet, verksamhetsplaner och 
aktivitetsplaner. Något haltande fortfarande för den tekniska verksamheten som 
under föregående år brottades med nyrekryteringar av många enhetschefer. Trots 
detta så finns det en tydlig plan och en tydlig målsättning för hur målarbetet inom 
verksamheten är tänkt att fortsätta. 
 
Den samlade ekonomiska bilden för verksamheterna ser utifrån förutsättningarna 
hyfsat ut. Bland annat de höjda pensionskostnaderna och   
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Ks § 96, forts. 
 
höjda internhyror har gjort att verksamheternas budget för 2023 blir en särskild 
utmaning. Tekniska- och utbildningsverksamheten visar i det prognostiserade 
utfallet på ett tydligt underskott. Övriga verksamheter visar näst intill på en 
ekonomi i balans. 
 
Sammantaget så är prognosen för första tertialen att kommunen vid årets slut har 
en differens utifrån budgeterat resultat på runt 2 miljoner. Största anledningen till 
att de stora underskotten i verksamheterna inte påverkar resultatet i samma 
omfattning är att kommunen fick ett större intäkt på skatter och bidrag än 
budgeterat. Utmaningen för samtliga verksamheter är att hitta åtgärder som gör att 
de får ner kostnaderna. 
 
Kommunen kommer naturligtvis få en mer rättvisande bild inför nästa 
tertialuppföljning eftersom det fortfarande finns en del osäkerheter tidigt på året. 
 
Resultatprognos 2023 (belopp i tusen kronor): 
 Budget Beräknat Budget- 
 2023 utfall 2023 avvikelse 
Skatteintäkter 130 414 124 216 -6 198 
Statsbidrag 79 472 87 740 8 268 
Summa Skatter o bidrag 209 886 211 956 2 070 
 
KF, Rev, ÖF, Trep, Valnämnd -1 225 -1 336 -111 
Kommunstyrelsen -187 395 -190 800 -3 405 

varav allmän verksamhet -27 822 -28 066 -244 
varav utvecklingsverksamhet -9 569 -9 394 175 
varav teknisk verksamhet -9 296 -10 596 -1 300 
varav barn o utbildningsvht -67 265 -68 983 -1 718 
varav omsorgsverksamhet -73 443 -73 760 -317 

Samhällsbyggnadsnämnden -11 201 -11 235 -34 
Summa -199 821 -203 371 -3 550 
 
Pensionskostnader, återläggning,  
internränta mm -5 480 -5 295 185 
Finansiella intäkter 300 300 0 
Finansiella kostnader -1 200 -1 718 -518 
Årets resultat 3 685 1 872 -1 813 
 
Beslutsunderlag 
Delårsrapport T1 2023 
Riktlinjer för ekonomi- och verksamhetsstyrning 
 

  

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

 : 
5d

16
3e

05
-9

d1
0-

43
69

-a
c7

c-
2d

8f
14

f7
51

38



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 15 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 
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Förslag till beslut 
Ordförande – Budgetuppföljningen godkänns och överlämnas till 
kommunfullmäktige. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunledningsgruppen 
Ekonomi 
Kommunfullmäktige 
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Ks § 97 Dnr 2023/128–041 
 
Budget 2024 och planeringsanvisningar för 2025–2026 
Kommunstyrelsens beslut 
Ärendet återremitteras för ytterligare beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt antagna riktlinjer för ekonomi- och verksamhetsstyrning ska 
kommunfullmäktige senast under juni besluta om planeringsanvisningar, 
rambudget och kommunövergripande mål för nämnderna för kommande år. 
 
Planeringsanvisningarna kompletteras med grundläggande ekonomiska 
förutsättningar för respektive nämnd. Beräkning av dessa sker med utgångspunkt 
från resursfördelningsmodellen för prislappsverksamheter samt innevarande års 
budget för övriga och med godkända förändringar i planeringsanvisningarna. 
Vidare sker justeringar som är av ”teknisk” natur eller kompletteringar till följd av 
att särskilt beslut. Beslutsunderlag utgörs av följande förutsättningar: 
− Vision 
− Gemensamma mål 
− Planeringsförutsättningar 
− Resursfördelningsmodell 
− Föregående års budget 
− Kommunfullmäktiges policy, program och planer 
− Befintlig ekonomisk flerårsplan. Utöver direktiv och uppdrag till nämnderna kan 

också kommunfullmäktige ge sådana till de kommunala bolagen. 
 
Beslutsunderlag 
Budgetberedningen 2023-05-30 § 15 
Förslag 3 till budgetberedningen för budget 2024 
Prioriteringsunderlag tekniska verksamheten 
Förtydligade budgetäskande 2024 utbildningsverksamheten 
Behov och konsekvensanalys tekniska verksamheten 
Prioriteringsunderlag utvecklingsverksamheten 
Prioriteringsunderlag samhällsbyggnadsnämnden 
Prioriteringsunderlag utbildningsverksamheten 
Prioriteringsunderlag stödverksamheten 
Prioriteringsunderlag omsorgsverksamheten 
Budgetberedningen 2023-03-14 §§ 3–7 
Riktlinjer för ekonomi- och verksamhetsstyrning 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Ärendet återremitteras för ytterligare beredning. 
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Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunledningsgruppen 
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Ks § 98 Dnr 2023/143–041 
 
Investeringsbudget 2024–2026 
Kommunstyrelsens beslut 
Ärendet återremitteras för ytterligare beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt antagna riktlinjer för investeringar ska kommunfullmäktige fastställa och 
fördelar kommunens totala investeringsbudget för de nästkommande fyra åren. 
Investeringarna sker antingen inom en årligt återkommande ram eller som ett 
anslagsbundet projekt. Kommunfullmäktige beslutar om alla investeringsprojekt. 
Kommunfullmäktige beslutar om överföring av investeringsanslag mellan åren via 
begäran om överföring av varje enskilt projekt.  
 
Kommunfullmäktige beslutar om utökning av investeringsram för projekt och 
omdisponering av medel till andra investeringsåtgärder.  
 
Färdigställda projekt som anslagsbundits av kommunfullmäktige slutredovisas 
alltid till kommunfullmäktige. Mindre prognostiserade avvikelser i pågående 
projekt återrapporteras i samband med ordinarie uppföljningar, som är delårs- och 
årsredovisning. Väsentliga avvikelser återrapporteras skyndsamt via 
tjänsteutlåtande. En väsentlig avvikelse är 15 % av investeringsbudgeten. 
 
Sammanställning investeringar: 
2023 totalt - 29 369 468 kronor 
Investeringar  2023 Anmärkning  
Inköp Switchar 2022  240 000 Beslut KF överf till 2023 
Upphandling E-arkiv 2023 149 800 Färdigställs 2023 
Insamling förpackningsavfall 9 088 000 Färdigställs 2023 
Omklädningsrum brandstation 230 000 Färdigställs 2023 
Arbetsmiljö friska brandmän 138 239 Beslut KF överf till 2023 och 

slås samman med 
omklädningsrum 

Inköp av GPS 300 000 Färdigställd 2023 till en 
kostnad på 80 000 kr 

Inköp av Rakel-terminaler 153 000 Färdigställs 2023 
Inköp av sexhjuling 120 000 Färdigställd 2023 till en 

kostnad på 137 600 kr, 
överskridande belopp 
finansieras av överskott 
försäljning 4-hjuling 

Inköp av skoter 100 000 Färdigställd 2023 
Upprustn SJ-huset 2022 700 000 Färdigställs 2023 
Upprustning Toppstugan 150 000 Färdigställs 2023 
Taklyftar Rosengården 242 000 Färdigställs 2023 
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VA-Nalo  250 000 Ej överflyttad till 2023, 

färdigställs 2023 
El-ljusspår 950 000 Ej överflyttad till 2023, 

färdigställs 2023 
Badsjön HWC 245 000 Ej överflyttad till 2023, 

färdigställs 2023 
Lekplats Gargnäs 255 000 Ej överflyttad till 2023, 

färdigställs 2023 
Avfallsbehållare 600 000 Ej överflyttad till 2023, 

färdigställs 2023 
Storprojekt OSN  3 500 000 Överförs till 2024 
OSN Aha 354 468 Överförs till 2024 
Fordonsladdare 2022 600 000 Förarbete 2023, färdigställs 

2024 
Utredning storkök 2022 200 000 Ska till AU 
Tak över isbana 2022 2 400 000 Ska till AU 
Arena Sorsele 2022 20 000 000 ? 
Inköp av band till bandvagn 120 000 Kommer inte att genomföras 

under 2023 och kan strykas 
Arkiv 2020 720 000 Plockas bort, ny utredning görs 

inför 2025 
Ammarnäs skola 2020 1 475 000 Ej överflyttad till 2023 

Kommer att äskas på nytt 
 

Investeringar 2024 - totalt 250 000 kronor: 
Inköp begagnad ledningsbil 250 000 
 
Investeringar 2025 - totalt 900 000 kronor: 
Inköp av begagnad tankbil 600 000 
Inköp klass 2 pump 300 000 
 
Investeringar 2026 - totalt 500 000 kronor: 
Inköp begagnad släckbil A-näs 500 000 
 
Beslutsunderlag 
Budgetberedningen 2023-05-30 § 16 
Sammanställning investeringsprojekt 
Antagna riktlinjer för investeringar 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Ärendet återremitteras för ytterligare beredning.  
 
 
Beslutet sänds till: Kommunledningsgruppen 
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Ks § 99 Dnr 2019/430–292 
 
Investeringsprojekt – Arena Sorsele 
Kommunstyrelsens beslut 
Ärendet återremitteras för vidare beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
På grund av den förändrade prisbilden, som sedan beslutet att bevilja 
investeringsmedel för byggnation av en ny idrottshall, kommer det att krävas ett 
nytt investeringsbeslut. 
 
Det behov som legat till grund för byggnationen är: 
1. En fullstor ny hallbyggnad med regelriktiga mått anpassad för innebandy, 

innefotboll, basket och övriga hallbundna bollsporter. Ska utrustas med 
fullvärdigt idrottsgolv och erforderlig normal utrustning för skolgymnastik. 
Publikutrymme. Hallen ska också användas som samlingslokal för skolans 
behov, samt exempelvis mässor, utställningar med mera. 

2. Behov av komplementytor till hallen i form av foajé, uppehållsrum, cafeteria, 
pentry, toaletter, förrådsutrymmen, personalutrymmen, alternativa mindre 
komplementytor för träning och idrottsverksamhet. 

 
Förslag till genomförande 
Efter genomförda analyser av olika alternativ, föreslås ur både ekonomisk och 
genomförandesynpunkt, att: 
− Behoven enligt punkt 1 tillgodoses genom upphandling av helt ny hallbyggnad 

som dockas till befintlig gymnastikhall. 
− Behoven enligt punkt 2 åtgärdas genom ombyggnad av de befintliga ytorna i 

nuvarande gymnastikhall. Där tillskapas också erforderliga utrymmen för nya 
hallens teknik i form av fläktrum, värmeundercentral och så vidare. Den 
befintliga hallens förbättras också med omläggning av tak, tilläggsisolering och 
ny installation för värme, ventilation och el. Befintlig omklädningsdel bedöms 
vara i acceptabelt skick och med relativt begränsade åtgärder kunna användas 
även fortsättningsvis. 

 
Beslutsunderlag 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2023-06-07 
Bilaga 1 beslutskoncept 
Bilaga 2 kalkyler rev 3 
Kommunstyrelsen 2023-02-21 § 22 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 51 
 
Förslag till beslut 
Kommunchefen - Att kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige att bevilja ett 
ytterligare investeringsmedel på 8 miljoner kronor för projektet Arena Sorsele. 
Ordförande – Ärendet återremitteras för vidare beredning. 
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Beslutsgång 
Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar enligt eget förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunchef 
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Ks § 100 Dnr 2019/426–293 
 
Flytt av investeringsmedel för storköksutredning till tekniska 
verksamheten, Solhem kök 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
Flytta beslutade investeringsmedel 200 000 kronor för storköksutredning till 
tekniska verksamheten, Solhem kök. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslutade 2021 att ge kommunchefen uppdraget att utreda 
storköksfrågan både för ett nytt storkök samt alternativ med utlokalisering för 
entreprenad. Det beviljades 200 000 kronor i investeringsmedel. Efter detta har det 
skett en hel del förändringar i omvärlden som gör att bedömningen att lägga ut 
köksverksamheten på entreprenad inte längre känns aktuell. Detta främst utifrån ett 
beredskapsperspektiv. Nybyggnad av storkök skulle kräva en stor investering. 
 
Nuvarande storköket har moderniserat en hel del av sin utrustning under sista 
halvåret men kommer att behöva göra ytterligare åtgärder efter 
livsmedelsinspektion. Man har också en mycket hög kapacitet att snabbt gå upp i 
antal portionsleveranser om så skulle krävas vid höjd beredskap. Detta ses också 
som ett tungt vägande argument för att bibehålla nuvarande storkök. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 58 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2023-05-15 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 50 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Föreslå kommunfullmäktige besluta att flytta beslutade 
investeringsmedel 200 000 kronor för storköksutredning till tekniska 
verksamheten, Solhem kök. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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Flytt av investeringsmedel Tak över isbana till projekt Arena 
Sorsele 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
− 2,4 miljoner kronor som avsatts för tak över isbanan, flyttas till projekt Arena 

Sorsele. 
− Ny utredning ska göras för tak över isbanan. 
 
Ärendebeskrivning 
2020 beslutade kommunfullmäktige om ett investeringsäskande med 25 miljoner 
kronor för att bygga en Arena i Sorsele. I slutet av 2021 beslutades att bygget av en 
ny arena i Sorsele skulle påbörjas med en målsättning att byggnationen skulle 
starta under 2022. I det beslutade investeringsbeloppet på 25 miljoner kronor ska 
även ett tak över isbanan för 2,4 miljoner kronor samt byte av belysning elljusspår 
på 1,2 miljoner kronor inrymmas. 
 
Det som händer i omvärlden har påverkat byggmarknaden mycket. Detta gör att 
det kommer krävas ytterligare investeringsmedel för att arenabygget ska kunna 
genomföras. 
 
Efter ytterligare genomlysning av de underlag som togs fram som beslutsunderlag 
för taket över isbanan, visar konsultationen att det troligen kommer att krävas 
kylslingor för att isen inte ska smälta bort under taket. Förslaget är därför att de 
avsatta investeringsmedlen på 2,4 miljoner kronor flyttas till Arenaprojektet samt 
att en ny utredning på tak över isbanan görs och efter det lämna ett nytt 
investeringsäskande. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 57 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2023-05-15 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 66 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - - Föreslå kommunfullmäktige besluta att 2,4 miljoner kronor 
som avsatts för tak över isbanan, flyttas till projekt Arena Sorsele. Ny utredning 
ska göras för tak över isbanan. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
Beslutet sänds till: Kommunfullmäktige 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 24 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 102 Dnr 2022/379–701 
 
Svar på motion – verksamheten Piraten 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Motionen besvaras med att Piratens verksamhet inte flyttas till Kulturhuset utan 
verksamheten stannar kvar i nuvarande lokaler. 
 
Reservation 
Kristina Axelsson (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag. 
 
Ärendebeskrivning 
Centerpartiet har lämnat in en motion om att flytta Piratens verksamhet. 
Kommunchefen fick av kommunstyrelsen i uppdrag att utreda möjligheterna till en 
flytt av Piratens verksamhet från sina nuvarande lokaler på Strandvägen till 
Kulturhuset. 
 
Idag bedrivs ungdomsverksamheten Läget i källaren på Kulturhuset. Det är en 
verksamhet som det även har äskats pengar för att utveckla. Den lokalen bedöms 
inte heller lämplig för Piratens verksamhet. 
 
Det finns även vissa synergieffekter med att Läget, biolokalen och kafédelen finns 
i samma byggnad. Golvet i Kulturhuset är nytt, vilket lyfter den lokalen och lockar 
fler arrangemang till lokalen. Det jobbas också med projekt som bygger på att hitta 
fler mötesplatser i kommunen där Kulturhuset skulle kunna vara en sådan 
träffpunkt. Övervåningen ses inte heller som något alternativ för Piratens 
verksamhet även om det just nu är en outnyttjad del av byggnaden. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 60 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2023-05-17 
Kommunfullmäktige 2022-09-26 § 97 
Motion – Verksamheten Piraten 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Föreslår kommunfullmäktige besluta att inte flytta Piratens 
verksamhet till Kulturhuset utan verksamheten stannar kvar i nuvarande lokaler. 
Kristina Axelsson (C) – Anser att man ska fortsätta utreda om verksamheten, eller 
delar av verksamheten, kan flyttas framöver. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar enligt allmänna utskottets 
förslag. 
 
Beslutet sänds till: Kommunfullmäktige 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 25 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 103 Dnr 2018/65–106 
 
Ansvarsfrihet – Likvidation Regionförbundet Västerbottens län 
(Regionkommun) 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besluta att fastställa årsredovisning 2018 för 
Regionförbundet Västerbottens län samt beviljar för egen del ansvarsfrihet för 
förbundsstyrelsen 2018 samt dess enskilda ledamöter. 
 
Ärendebeskrivning 
Efter beslut i fullmäktige i Västerbottens läns landsting och Regionförbundet 
Västerbottens län, bildades den 1 januari 2019 regionkommunen Region 
Västerbotten. Bildandet innebar att regionförbundet avvecklades den 31 december 
2018. Den 29 november 2018 beslutade dåvarande förbundsstyrelsen att 
regionstyrelsen i det nya Region Västerbotten skulle utses till likvidator för 
likvidationen av Regionförbundet Västerbottens län. 
 
Vid likvidation ska, enligt förbundsordningen § 25, skulder betalas och egendom 
avyttras enligt principerna i § 23 förbundsordningen. När likvidator fullgjort sitt 
uppdrag ska denna lämna en slutredovisning för sin förvaltning. Redovisningen ska 
lämnas i en förvaltningsberättelse som rör likvidationen i sin helhet med 
redovisning av skiftet av tillgångar och betalning av skulder. Till berättelsen ska 
det bifogas redovisningshandlingar för hela likvidationen. Till slutredovisningen 
ska det även bifogas beslut om vilken av förbundets medlemmar som ska överta 
och vårda de handlingar som tillhör förbundets arkiv. 
 
Granskning av slutredovisningen för hela likvidationsperioden ska genomföras 
enligt promemoria “Likvidation av Regionförbundet Västerbottens län”. 
Revisionen har genomfört en granskning av likvidatorns slutredovisning för 
perioden 2019-01-01 -- 2022-10-27. 
 
Utifrån genomförd granskning görs följande bedömningar: 
Likvidatorns slutredovisning är i stort upprättad i enlighet med förbundsordningen 
§ 23 och § 25 samt promemoria ”Likvidation av Regionförbundet Västerbottens 
län”. Den avvikelse som noterats i granskningen är att beslut om vilken av 
förbundets medlemmar som ska överta och vårda de handlingar som tillhör 
förbundets arkiv ännu inte har fattats. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 56 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2023-05-04 
Missiv likvidation Regionförbund Västerbotten 
Slutredovisning likvidation Regionförbund Västerbotten 
Skrivelse slutredovisning 
Granskning av slutredovisning 2022 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 26 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 103, forts. 
 
Revisionsberättelse 2018 
Årsredovisning 2018 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Föreslå kommunfullmäktige besluta att fastställa 
årsredovisning 2018 för Regionförbundet Västerbottens län samt beviljar för egen 
del ansvarsfrihet för förbundsstyrelsen 2018 samt dess enskilda ledamöter. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 27 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 104 Dnr 2022/451–007 
 
Revision – Fordonshantering 2022 
Kommunstyrelsens beslut 
Godkänna redovisningen av genomförda åtgärder. 
 
Ärendebeskrivning 
Under 2022 genomförde kommunrevisionen en granskning av kommunens 
fordonshantering. Granskningen har tagit utgångspunkt från revisorernas uppdrag 
enligt kommunallagen. Följande områden har granskats: 
− Ansvarsfördelning 
− Mål och riktlinjer 
− Kontrollsystem 

 
Granskningen visade att den interna kontrollen inom de granskade områdena inte 
uppfylls samt att mål och riktlinjer delvis var tillräckliga. Resultaten av 
granskningen framgår av Revisionsrapport fordonshantering Sorsele 2022. Som 
svar på revisionen lämnades följande förslag till åtgärder: 
− Upprätta internkontrollplan där uppföljning av fordonshanteringen ingår. 
− Ser över mål och riktlinjer så att de är ändamålsenliga. 
− Vidtar åtgärder som syftar till att förbättra uppföljning och kontroll kopplat till 

fordonshanteringen. 
 
Dessa åtgärder är nu vidtagna: 
− Internkontrollplan är beslutad av kommunstyrelsen där en uppföljningspunkt är 
− fordonshantering. 
− Förslag på revidering av riktlinjer är framtagen. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 63 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2023-05-15 
Skrivelse Fordonshantering Sorsele 2022 – Förslag 
Kommunstyrelsen 2022-11-29 § 196 
Revisionsrapport fordonshantering Sorsele 2022 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Att godkänna redovisningen av genomförda åtgärder. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Revisorerna, kommunledningsgrupp, ekonomi 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 28 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 105 Dnr 2019/173–003 
 
Policy för resfria möten och tjänsteresor samt policy för fordon i 
tjänst (resepolicy och fordonspolicy) 
Kommunstyrelsens beslut 
− Under rubriken Utrustningskrav – Personbilar, tas formuleringen ”Vara 

utrustad med fyrhjulsdrift” bort. 
− Därefter godkänns revideringen av rese- och fordonspolicy. 
 
Ärendebeskrivning 
Under 2022 genomförde kommunrevisionen en granskning av kommunens 
fordonshantering. Granskningen har tagit utgångspunkt från revisorernas uppdrag 
enligt kommunallagen. Följande områden har granskats: 
− Ansvarsfördelning 
− Mål och riktlinjer 
− Kontrollsystem 
 
Granskningen visade att den interna kontrollen inom de granskade områdena inte 
uppfylls samt att mål och riktlinjer delvis var tillräckliga. Som svar på revisionen 
lämnades följande förslag till åtgärder: 
− Upprätta internkontrollplan där uppföljning av fordonshanteringen ingår. 
− Ser över mål och riktlinjer så att de är ändamålsenliga. 
− Vidtar åtgärder som syftar till att förbättra uppföljning och kontroll kopplat till 

fordonshanteringen. 
 
Efter detta har policy och riktlinjer setts över. Efter genomgång av dessa har vissa 
redaktionella ändringar skett samt att viss del har plockats bort. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 61 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2023-05-17 
Policy för resfria möten och tjänsteresor samt policy för fordon i tjänst för Sorsele 
kommun samt kommunens bolag 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Att revideringen av resepolicy och fordonspolicy godkänns, 
med förändring under rubriken Utrustningskrav – Personbilar, där formuleringen 
”Vara utrustad med fyrhjulsdrift” tas bort. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: Hänna, kommunledningsgrupp  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 29 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 106 Dnr 2023/236–253 
 
Avyttring lärarbostaden, Läraren 6 
Kommunstyrelsens beslut 
− Tekniska verksamheten får i uppdrag att avyttra fastigheten Lärarbostaden. I 

första hand undersöka med SorseleBo AB om det finns intresse att förvärva 
fastigheten, eller att i andra hand sälja den på öppen marknad. 

− Försäljningen ska dock inte ske innan utredning om behovet av ytterligare 
förskole-enhet är genomförd. 

 
Ärendebeskrivning 
Lärarbostaden är en av de fastigheter som ligger i Lokalbanken. Det finns inte 
någon av kommunens verksamheter som ser behov av att nyttja den fastigheten i 
framtiden. Fastigheten kostar idag kommunen drygt 226 000 kronor per år. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 59 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2023-05-15 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Att ge tekniska verksamheten i uppdrag att avyttra fastigheten 
Lärarbostaden. I första hand undersöka med SorseleBo AB om det finns intresse att 
förvärva fastigheten, eller att i andra hand sälja den på öppen marknad. 
Inger Stenlund (V) – Försäljningen ska dock inte ske innan utredning om behovet 
av ytterligare förskole-enhet är genomförd. 
Kristina Axelsson (C) – Yrkar bifall till Stenlunds förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att kommunstyrelsens beslutar enligt samtliga förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunledningsgrupp 
Tekniska chefen 
Ekonomi 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 30 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 107 Dnr 2021/20–026 
 
Lönestrategi för Sorsele kommun 
Kommunstyrelsens beslut 
Antar reviderat styrdokument. 
 
Ärendebeskrivning 
Efter genomförd löneöversyn för året finns det behov av en mindre revidering i 
kommunens riktlinjer för lön. 
 
Det finns ett antal medarbetare i förvaltningen som i samband med årets 
löneöversyn, trots god arbetsprestation, fått en utebliven löneökning med anledning 
av att medarbetaren kraftigt avviker från nuvarande lönestruktur och har en, för 
uppdraget, mycket hög lön. 
 
Innan kommunen började ha en riktlinje som angav hantering av exempelvis intern 
rörlighet, så hanterades detta på olika sätt i förvaltningen. Detta har medfört att det 
idag finns medarbetare som har förändrade arbetsuppgifter men bibehållen lön från 
ett tidigare, mer avancerat, uppdrag. Detta har setts över och hanterats i samband 
med årets löneöversyn. Berört fackförbund som organiserar berörda medlemmar 
har påpekat att kommunen i riktlinjen anger att en medarbetare, likt scenariot ovan, 
kan få en låg löneutveckling. Facket anser att det bör framgå ”låg eller ingen 
löneutveckling”, det vill säga såsom kommunen nu har tillämpat det. 
 
Ytterligare en förändring som behöver tillkomma beror på att det har skett 
förändringar i paragrafen som hanterar lön vid omplacering på grund av sjukdom 
eller organisatoriska skäl efter det att riktlinjen antogs. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 66 
HR-chefens tjänsteutlåtande 2023-05-04 
Riktlinjer för lön uppdaterad version 2023-05-04 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Att anta föreslaget reviderat styrdokument. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
HR-chef 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 31 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 108 Dnr 2023/191–110 
 
Antal valdistrikt i Sorsele kommun 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
− Sorsele kommun ska vara ett valdistrikt. Motiveringen är att kommunen vid 

senaste valet hade färre än 2 000 röstberättigande, därefter har invånarantalet 
minskat. Nästan hälften av de röstberättigande röstar via förtidsröstning. För att 
förbättra tillgängligheten kommer antalet dagar för förtidsröstning att utökas på 
de orter som geografiskt ligger långt från centralorten. 

− Valdistriktet föreslås heta Sorsele. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har idag två valdistrikt, Sorsele och Gargnäs. I valet till Riksdag, 
Kommun och Region 2022 hade Sorseles valdistrikt 1 635 röstberättigade och 
Gargnäs valdistrikt 353 röstberättigade. 
 
I Vallagen 4 kapitlet 17 § står bland annat ”Ett valdistrikt skall omfatta mellan 1 
000 och 2 000 röstberättigade. Om det finns särskilda skäl, får ett valdistrikt 
omfatta färre än 1 000 eller fler än 2 000 röstberättigade. Ett valdistrikt får omfatta 
färre än 300 röstberättigade endast om det finns synnerliga skäl”. 
 
Gargnäs är ett litet distrikt, med få röstberättigande, där risk finns att valet inte blir 
anonymt och att valhemligheten kan röjas. 
 
Valkansliet har på uppdrag av valnämnden 2023-01-10 § 5, upprättat förslag till 
olika alternativ kring valdistrikt och dessa har sänts på remiss till samtliga partier i 
kommunfullmäktige. Partierna gavs möjlighet att yttra sig utifrån fyra alternativ: 
1. Gargnäs valdistrikt utökas med Blattnicksele vilket i dagsläget innebär en 

ökning från 353 till cirka 510 röstberättigade. 
2. Sorsele samhälle delas i västra och östra distrikt - Västra distriktet cirka 835 

röstberättigade och östra distriktet cirka 1 156 röstberättigade. Distriktets 
dragning följer väg E45 Slagnäs-Sorsele – Strandvägen – Flakaträskvägen 
länsväg 1132 – E12. 

3. Ingen förändring, nuvarande indelning behålls. 
4. Sorsele kommun är ett enda valdistrikt. 
 
Vid remisstiden utgång hade inga remissvar inkommit.  
 
Beslutsunderlag 
Valnämnden 2023-05-16 § 11 
Missiv 
Karta nuvarande valdistrikt 
Utökat valdistrikt Gargnäs översikt 
Ny valdistriktgräns genom Sorsele samhälle 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 32 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 108, forts. 
 
Vallagen 2005:837, 4 kapitlet §§ 16–19 
Statistik antal valberättigade per valdistrikt 
Sammanställning val 2022 
 
Förslag till beslut 
Valnämnden – Lämnar i sitt beslut 2023-05-16 § 11 förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 33 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 109 Dnr 2021/531–295 
 
Investeringsprojekt – Fysisk anpassning av arkivlokaler 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Projektet avslutas eftersom ny projektering behöver göras. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har i beslut 2021-12-13 § 102 beviljat 720 000 kronor i 
investeringsmedel för fysisk anpassning av slutarkivet i kommunhuset. På grund av 
resursbrist, avsaknad av byggledningen samt byte av fastighetschef har projektet 
inte genomförts. Behovet är fortfarande högst aktuellt men ny kostnadsberäkning 
behöver göras. 
 
Beslutsunderlag 
Kanslichefens tjänsteutlåtande 2023-05-03 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 67 
Kommunfullmäktige 2021-12-13 § 102 
 
Förslag till beslut 
Kanslichef - Projektet avslutas eftersom ny projektering behöver göras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 34 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 110 Dnr 2018/278–534 
 
Projektstöd – Bredband till nedre delen av Gargnäs 
Kommunstyrelsens beslut 
Sorsele kommun avslutar det inte påbörjade projektet Projektstöd – Nedre delen av 
Gargnäs. 
 
Ärendebeskrivning 
I mars 2018 lämnade Sorsele kommun in en ansökan om medel till Jordbruksverket 
för utbyggnation av områdesnätet i nedre delen av Gargnäs (journalnummer 2018–
1127). Ansökan innefattade 4 km bredbandsnät som skulle ansluta 19 hushåll. 
 
2020-12-31 var det slutdatum som angavs i ansökan men det har senare flyttats 
fram två gånger först till 2022-06-30 och till nuvarande slutdatum 2023-12-31 och 
projekttiden inte kan förlängas ytterligare. 
 
I november 2022 lyftes ärendet till kommunstyrelsen för att påvisa den korta 
genomförandetiden på det projekt som inte har påbörjats. Enheten har inte de 
personella resurserna (internt eller hos entreprenör) för att inom projekttid 
färdigställa och slutrapportera utbyggnationen. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 83 
IT-chefens tjänsteutlåtande 2023-05-26 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Sorsele kommun avslutar det inte påbörjade projektet 
Projektstöd – Nedre delen av Gargnäs. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
IT-chef 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 35 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 111 Dnr 2023/242–356 
 
Avfalls- och slamtaxa från och med 2023-10-01 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
− Anta ny avfalls- och slamtaxa. 
− Ny avfalls- och slamtaxa gäller från och med 2023-10-01. 
− Taxorna implementeras i de ekonomiska systemen. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har tillsammans med övriga medlemmar i Trepartens 
renhållningsnämnd arbetet fram förslag till ny avfalls- och slamtaxa. Nuvarande 
avfallstaxa har varit gällande från 2021-07-01. För Sorsele kommun är det första 
gången slamtaxan integreras i renhållningstaxan då slamtaxan tidigare har varit 
separerad, men i och med att slam ingår tillsammans med avfallshantering i de nya 
avfallsföreskrifterna blir avfall och slam en gemensam taxa, dock med separerade 
avgifter och regler. I förslaget så sker ingen uppräkning av slamtömningstaxan, 
däremot har det lagts till nya moment och regler. 
 
För renhållningstaxan införs separat insamling av matavfall och restavfall med 
viktavgift. Taxan för hushåll, flerbostadshus och fritidshus får tre avgifter som har i 
syfte att finansiera dom olika momenten och aktiviteterna för insamling, transport, 
hantering och avsättning. Förutom grundavgift kommer hämtningsavgift och 
viktavgift för matavfall och restavfall att tillkomma. Avgifterna redovisas i bilagan 
”Förslag: Avfalls- och slamtaxa 2023-10-01” samt vid sammanträdet där 
kalkylunderlaget för hur avgifterna räknats fram redovisas. 
 
Att insamling av mat och restavfall införs beror i grunden på EU-förordning som 
påkräver att tjänsterna införs för landets alla kommuner. Det beror också på den 
nationella och regionala viljan och ambitionen att bidra till klimat- och 
miljöfördelar samt att avfallet nyttjas till fler nyttigheter än enbart förbränning. För 
Sorsele kommuns del öppnas möjligheten att i högre utsträckning ta hand om 
matavfallet själva då befintlig storkompost kan komma att användas, vilket i sin tur 
för med sig att kommunen får högre del av nyttigheterna i den matjordstillverkning 
som då kan ske. Dessutom minskas de tidigare långa transporterna till 
förbränningsanläggning vilket kommer att innebära betydligt lägre 
transportkostnader och lägre klimatavtryck. 
 
Förslaget innehåller också att betalsäckslösning behålls, att extra kärl tillkommer 
som ny tjänst, att ny insamling införs via lättillgänglig insamlingsplats (LIP) för 
både mat och restavfall förutom avfallsslagen inom producentansvaret, och att 
verksamheter och företag erbjuds renhållningstjänster som i renhållningstaxan helt 
har separerats från tjänsterna som erbjuds hushållen. 
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 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 36 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 111, forts. 
 
Taxekonstruktionen är likalydande för alla samverkande kommuner inom 
Treparten, dock kan vissa nivåer av avgifter skilja sig åt beroende på bland annat 
geografiska skillnader i transportlängder och befolkningsmängd. Sedan tidigare har 
gemensamma avfallsföreskrifter både tagits fram och beslutats av Trepartens 
kommuner i linje med de förslag till nya avfallstaxor som nu presenteras. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 71 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-05-22 
Förslag – Avfalls- och slamtaxa 2023-10-01 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Föreslå kommunfullmäktige besluta att anta ny avfalls- och 
slamtaxa. Ny avfalls- och slamtaxa gäller från och med 2023-10-01. Taxorna 
implementeras i de ekonomiska systemen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 37 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 112 Dnr 2021/546–303 
 
Slutredovisning förstudie VA-anläggning Nalovardo 
Kommunstyrelsens beslut 
− Godkänner förstudien. 
− Godkänner ekonomisk slutredovisning. 
− Ställer sig bakom rapportens slutsats att kommunen vid lämpligt tillfälle i 

exploateringsarbetet utökar sitt vatten och avlopps (VA) verksamhetsområde 
till att omfatta även skidanläggningen Nalovardos VA-verksamhetsområde. 

− Ger tekniska verksamheten i uppdrag att påbörja förberedelserna inför att utöka 
VA-verksamhetsområde inklusive brukningsavgifter. 

− Tekniska verksamheten ska fortsättningsvis vara adjungerande i 
skidanläggningens arbetsgrupp inför verkställandet av exploateringarna, för att 
underlätta övertagandet av VA-verksamhetsansvaret vilket kan ske i etapper. 

− Kommunen inte ska stå för konsultation eller kostnader av de investeringar som 
kommer att krävas inför exploateringarna av byggnationerna av VA-
anläggningarna inklusive vattenverk, reningsverk, pumpstationer, trycksteg, 
huvudledningar, serviser, brunnar och andra tillbehör inom VA-verksamheten. 

− Skidanläggningen överlämnar en komplett kvalitets- och myndighetsgodkänd 
VA-anläggning med erforderlig kapacitet med ledningar, brunnar och serviser 
inmätta och inlagda i kommunens GIS system MyCarta i enlighet med 
förstudien. 

− Arbetet med att ta fram vattenskyddsområde utförs och bekostas av 
skidanläggningen. 

 
Ärendebeskrivning 
Kommunen har i separat beslut 2021 anslagit 250 000 kronor för att genomföra 
”Förstudie Nalovardo skidanläggning”. Syftet har varit att utreda ett antal frågor i 
samband med skidanläggningens förestående exploatering bland annat. 
anläggningens framtida VA-anläggningar inklusive skötsel och ansvar. Övriga 
målsättningar har varit få tillhanda juridiskt korrekta beslutsunderlag för att 
möjliggöra förutsättningar för skidanläggningens utveckling. 
 
Företrädare för skidanläggningen har i möten med kommunen ställt frågan om 
kommunen på något sätt kan bistå i framför allt VA-frågan där det huvudsakliga 
behovet är skötsel, drift och underhåll av VA-nätet och anläggningarna, inte själva 
byggandet av anläggningarna. Huvudspåret är att VA-anläggningarna byggs av 
skidanläggningen själva i samband med exploateringarna och att kommunen 
övertar driften då kommunen redan har organisation, kompetens och utrustning för 
att sköta VA-verksamhetsområden. 
 
Kommunen övertar då också intäkterna för brukningsavgifterna för att finansiera 
driften liknande som det är idag i Gargnäs, Blattnicksele, Sorsele och Ammarnäs 
där kommunen är huvudman för VA-verksamheten och anslutna betalar 
brukningsavgifter. Grovt sammanfattat innebär det i praktiken att kommunen får   

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

 : 
5d

16
3e

05
-9

d1
0-

43
69

-a
c7

c-
2d

8f
14

f7
51

38



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 38 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 112, forts. 
 
ett femte VA-verksamhetsområde förutom Sorsele tätort, Ammarnäs, Blattnicksele 
och Gargnäs. Nuvarande och gällande ABVA (Allmänna bestämmelser för vatten 
och avlopp) och VA-taxa är tillämpliga även för nytt VA-verksamhetsområde. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 72 
Redovisning: Förstudie Nalovardo skidanläggning, VA-utredning 
Rapport förstudie Nalovardo skidanläggning 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 208 
Offert Förstudie Nalovardo skidanläggning 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet lämnar 2023-05-30 § 72 förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Teknisk chef 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 39 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 113 Dnr 2017/127–332 
 
Överföring av investeringsprojekt från 2022 till 2023 – Lekplats 
Gargnäs 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
Överför projektet Lekplats Gargnäs med beräknad investering om 255 000 kronor 
från budgetåret 2022 till budgetåret 2023. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-12-13 § 104 att bevilja 255 000 kronor i 
projektmedel 2022 för att göra lekplatsen i Gargnäs fullt färdig. Detta är ännu inte 
utfört och investeringsprojektet behöver överföras från 2022 till 2023. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 73 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-05-17 
Kommunfullmäktige 2021-12-13 § 104 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Att överföra projektet Lekplats Gargnäs med beräknad 
investering om 255 000 kronor från budgetåret 2022 till budgetåret 2023. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 40 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 114 Dnr 2021/566–829 
 
Överföring av investeringsprojekt från 2022 till 2023 – Badsjön 
HWC 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
Överför projektet Badsjön handikappanpassad toalett (HWC) med beräknad 
investering om ca 4 000 kronor från budgetåret 2022 till budgetåret 2023. 
 
Ärendebeskrivning 
För att slutföra projektet måste investeringsprojektet överföras från 2022 till 
2023 då projektet avslutas och slutfakturor inkommer under våren 2023. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 75 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-05-17 
Kommunfullmäktige 2021-12-13 § 105 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Att överföra projektet Badsjön handikappanpassad toalett 
(HWC) med beräknad investering om ca 4 000 kronor från budgetåret 2022 till 
budgetåret 2023. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 41 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 115 Dnr 2023/240–823 
 
Överföring av investeringsprojekt från 2022 till 2023 – Armatur 
elljusspår 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
Överföra projektet Armatur elljusspår med beräknad investering om 1 200 000 
kronor från budgetåret 2022 till budgetåret 2023. 
 
Ärendebeskrivning 
2020 beslutade kommunfullmäktige om ett investeringsäskande om 25 miljoner 
kronor för att bygga en Arena i Sorsele. I slutet av 2021 beslutades sedan att 
bygget av en ny Arena i Sorsele skulle påbörjas med en målsättning att 
byggnationen skulle starta under 2022. I det beslutade investeringsbeloppet på 25 
miljoner kronor ska även ett tak över isbanan för 2,4 miljoner kronor samt byte av 
belysning elljusspår på 1,2 miljoner kronor inrymmas. Kommunfullmäktige 
överförde 2022-06-20 § 66 2,4 miljoner kronor till år 2023 för tak över isbanan, 
men inget beslut har fattats för överföring av medel för armatur elljusspår. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 74 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-05-17 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 66 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Att överföra projektet Armatur elljusspår med beräknad 
investering om 1 200 000 kronor från budgetåret 2022 till budgetåret 2023. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 42 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 116 Dnr 2021/568–291 
 
Slutredovisning investeringsprojekt 0523 – Byte entrépartier 
Vindelälvsskolan 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
− Godkänna slutredovisningen 
− Ej förbrukade investeringsmedel återförs och att projekt 0523 avslutas. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har i projekt 0523 sökt och erhållit investeringsmedel för 
att byta ut två stora entrépartier vid Vindelälvsskolan. Sökt och beviljat belopp 
250 000 kronor. Befintliga entrépartier var från tiden fastigheten byggdes och i 
dåligt skick samt inte energianpassade överhuvudtaget. De två nya entrépartierna 
är kompletta med dörrautomatik och programbara larm samt 
tillgänglighetsanpassade. Arbetet utfördes av lokal byggentreprenör som 
kommunen har ramavtal med. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-05-31 
Kommunfullmäktige 2021-12-13 § 106 
 
Förslag till beslut 
Tekniska chefen - Att godkänna slutredovisningen. Att ej förbrukade 
investeringsmedel återförs och att projekt 0523 avslutas. 
 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 43 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 117 Dnr 2021/399–106 
 
Svar på medborgarförslag – Upprensning vid Kyrktjärn och 
Mariatjärn 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besvara medborgarförslaget på följande sätt; 
Projektet kommer inte att påbörjas utan att först ha personella resurser och 
finansieringen klar samt viljan från Svenska kyrkan att genomföra projektet där 
båda tjärnarna rensas upp. Tekniska chefen får i uppdrag att delge beslutet samt ha 
en dialog med Svenska kyrkan i ärendet. 
 
Ärendebeskrivning 
I ett medborgarförslag föreslås att det är dags för en upprensning av våra tjärnar på 
Holmen. I förslaget beskrivs: ”När jag kom till Sorsele i början av 60- talet var 
både Mariatjärn och Kyrktjärn två vackra platser i samhället, men tyvärr nu sedan 
många år mer eller mindre igenväxta. Kyrktjärn är dessutom viktig med tanke på 
turismen, eftersom området är beläget vid en av infarterna. Kanske ett projekt för 
arbetslösa ungdomar? Visst bör det finnas bidrag att söka för denna typ av åtgärd? 
Hoppas på positiv respons!” 
 
Tekniska chefen skriver i sitt tjänsteutlåtande att upprensning av Kyrktjärn och 
Mariatjärn har utretts tidigare. Under åren 2001 till och med. 2003 utreddes frågan 
ända fram till att anbud togs in för åtgärden. Hela Kyrktjärn och cirka 50 % av 
Mariatjärn ägs av Svenska kyrkan varför kyrkan var en viktig part då utredningarna 
utfördes. Kyrkan valde att lämna projektet i slutfasen av projektet på grund av de 
relativt höga kostnaderna för att rensa upp tjärnarna, vilket lämnade kommunen 
ensam i projektet. 
 
I och med att hela Kyrktjärn och cirka 50 % av Mariatjärn ägs av Svenska kyrkan 
kvarstod cirka hälften av Mariatjärn att åtgärda, och med tanke på de anbud som 
inkom och den begränsade effekten som skulle bli resultatet genomfördes inte 
projektet. I förundersökningarna beräknades hur många kubikmeter slam som 
skulle behöva tas upp. Slutsatsen blev att den önskade effekten inte kunde uppnås 
med att endast rensa del av Mariatjärn och då endast med begränsade volymer. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 76 
Tjänsteutlåtande 2023-04-26 
Situationsplan Kyrk- och Mariatjärn 
Protokoll samråd 2002 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2002-10-22 § 312 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2003-12-17 § 266 
Medborgarförslag – Upprensning vid Kyrktjärn och Mariatjärn 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 117, forts. 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet – Lämnar 2023-05-30 § 76 förslag till svar. 
Inger Stenlund (V) – Tekniska chefen får i uppdrag att delge beslutet samt ha en 
dialog med Svenska kyrkan i ärendet. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar enligt båda förslagen. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 118 Dnr 2021/431–106 
 
Svar på medborgarförslag - Tillgång till dricksvatten även vid 
strömavbrott 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besvara medborgarförslaget på följande sätt; 
Tack för inlämnat medborgarförslag. Vatten och avlopps (VA)-verksamheten 
kommer att förbättra nuvarande situation genom att med nya rutiner hantera 
igångsättning av reserv-elverk vid strömavbrott. Investering i automatstartade 
reserv-elverk är inte aktuellt för tillfället på grund av att det finns andra 
prioriteringar inom VA-verksamheten. Dock kommer verksamheten att söka 
investeringsmedel för att byta ut de tre aktuella elverken mot automatstartade 
elverk. 
 
Ärendebeskrivning 
Bo Lage Byström har lämnat in ett medborgarförslag där han föreslår att 
kommunen bygger in en automatstart av elverken liknande de som finns vid övriga 
kommunala anläggningar. 
 
Han beskriver i sitt förslag: ” I byarna Blattnicksele och Gargnäs så förlorar vi vårt 
dricksvatten vid elavbrott. Vid dessa vattenverk så står sedan tidigare 
moderna elverk som idag inte används vid elavbrott. Då nu vi igen under detta år 
upplevt detta ett antal gånger så är förslaget att kommunen bygger in en 
automatstart av elverken liknande de som finns vid övriga kommunala 
anläggningar. Kontinuerlig tillgång till dricksvattnet är viktig för såväl skolan som 
de boende i dessa byar. 
 
Då elverken finns på plats och det finns teknik att bygga in detta, det skulle 
innebära en trygghet för både kommunala verksamheter som skolan och de boende 
i dessa båda byar att ha tillgång till vatten för toalettbesök mm.” 
 
Tekniska chefen skriver i sitt tjänsteutlåtande att kommunen utförde 2001 en 
prioriteringsutredning angående reserv-elkraften. Det var under perioden då 
dåvarande myndighet Överstyrelsen för civil beredskap (ÖCB), numer ersatt av 
Myndigheten för samhällsskydd och beredskap (MSB), kunde lämna 
investeringsstöd på 50 % för anskaffning och installationer för reservelkraft. 
Prioriteringarna delades upp i tre huvudprioriteringar varav de mindre vattenverken 
i Gargnäs, Blattnicksele och Ammarnäs hamnade i prioritering 2. Förutsättningarna 
var att prioriteringarna skulle utgå ifrån att samhället skulle klara omfattande och 
mer långtgående kriser som till exempel elbortfall på grund av krig, sabotage, 
terrorism, extrema väderbetingelser eller motsvarande. I detta perspektiv fanns inte 
”lätt störning” som till exempel tillfälliga elavbrott där hushåll tillfälligt får 
elbortfall med vissa olägenheter som följd. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 46 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 118, forts. 
 
Störningarna på elnätet har varit flitigt förekommande på senare år där det oftast är 
kortare strömavbrott av olika skäl. Orsaken är inte helt klarlagd och varierar men 
störningar på grund av väder, ombyggnationer av elnätet, överbelastning, 
ålderdomligt distributionsnät och övriga mindre haverier kan vara orsaken till 
detta. Nuvarande uppstartsrutin för exempelvis vattenverket i Blattnicksele är efter 
åtta timmars strömavbrott vilket innebär att det är väldigt sällan det startas upp. 
Nuvarande elavbrott är oftast mycket kortare än åtta timmar, ibland bara några 
minuter. Ytterligare ett problem är att verksamheten väldigt sällan får klara 
avbrottsbesked från nätägaren vilket också leder till att det avvaktas med att sätta i 
gång elverken. Men med tanke på att anledningen till att elverken sattes dit till att 
börja med, aldrig var för att klara kortare strömavbrott utan för att klara en helt 
annan typ av kris, finns nuvarande rutiner för uppstart och drift. Verksamheten har 
undersökt olika alternativ där det i huvudsak finns tre vägar att gå. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 77 
Tjänsteutlåtande 2023-04-27 
Ärende KSAU år 2001 sammanfattning och prioritering 
Risk- och kostnadsanalys år 2002 
Drift och underhåll mm 
Kommunfullmäktige 2021-09-27 § 71 
Medborgarförslag – Tillgång till dricksvatten även vid strömavbrott 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet lämnar 2023-05-30 § 77 förslag till svar. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 47 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 119 Dnr 2022/461–106 
 
Bygdeavgiftsmedel 2023 – Disponering nr 2 
Kommunstyrelsens beslut 
Utifrån Handlingsplan bygdemedel 2023 fördela medel från potten ”Allmänna 
näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av projekt” enligt följande: 
− 658 000 kronor - Bredbandsverksamhet 80030. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har antagit Handlingsplan för bygdemedel 2023 (2022/461). 
Handlingsplanen fördelar de disponibla medlen som är ungefär 900 000 kronor per 
år enligt följande: 
− 75 % till ”Allmänna näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av 

projekt”. Hur dessa medel ska fördelas beslutar kommunstyrelsen. 
− 25 % till ”Främjande av kommunens föreningsliv”. Dessa medel avsätts för 

föreningar att söka och görs senast 31 januari där kommunen får yttra sig innan 
beslut tas av Länsstyrelsen. 

 
I detta steg ska nu kommunstyrelsen besluta om mer specifikt användande av 
medel för ” Allmänna näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av 
projekt. 
 
Beslutsunderlag 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 2023-06-02 
Kommunstyrelsen 2023-02-21 § 39 
 
Förslag till beslut 
Utvecklingschefen - Utifrån Handlingsplan bygdemedel 2023 fördela medel från 
potten ”Allmänna näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av projekt” 
enligt följande: 658 000 kronor - Bredbandsverksamhet 80030. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
IT-chef 
Utvecklingschef 
Ekonomi 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 48 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 120 Dnr 2022/279–240 
 Dnr 2018/99–510 
 
Överföring av investeringsmedel från inköp av GPS till digitala 
skyltar 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige att; 
Investeringsmedel som inte förbrukats till inköp av GPS omfördelas till inköp av 
digitala skyltar. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslutade 2022-02-15 § 26 att uppdra till 
utvecklingsverksamheten att påbörja tillståndsprocess och inköpsprocess av två 
digitala infartsskyltar till en total budgeterad kostnad på 900 000 kronor. Detta 
belopp har avsatts via bygdeavgiftsmedel. Upphandlingen är nu klar och kostnaden 
för upprättande av två skyltar beräknas landa på ca 1 120 000 kronor inklusive 
interna kostnader. Skillnaden mellan budgeterad kostnad och faktisk kostnad beror 
på generella kostnadsökningar på material och transporter de senaste 1,5 åren. Det 
saknas 220 000 kronor för att köpa in två skyltar. 
 
För att verkställa det politiska beslutet om två skyltar föreslår 
utvecklingsverksamheten att omfördela investeringsmedel som inte förbrukats från 
inköp GPS till digital skylt för att möjliggöra två digitala skyltar. 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-20 § 54 att bevilja 300 000 kronor i 
investeringsmedel för inköp av ny GPS utrustning. Inköp har gjorts och kostnaden 
blev 80 000 kronor och det finns därför kvar inte förbrukade medel med 220 000 
kronor. Alternativet är att enbart investera i en skylt. Då används inte dessa 
investeringsmedel och det lämnas åter ca 300 000 kronor till bygdeavgiftsmedel 
för kommunen att använda till andra satsningar och investeringar. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 82 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 2023-05-19 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 54 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Investeringsmedel som inte förbrukats till inköp av GPS 
omfördelas till inköp av digitala skyltar. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: Kommunfullmäktige  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 49 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 121 Dnr 2023/180–100 
 
Remiss – Region Västerbottens kulturplan 2024–2027 
Kommunstyrelsens beslut 
Sorsele kommun ställer sig positiv till föreslagna kulturpolitiska mål och 
insatsområden. Kommunen har heller inga förslag på alternativa skrivningar eller 
tillägg i kulturplanen i sin helhet. 
 
Ärendebeskrivning 
Regionala utvecklingsnämnden svarar på uppdrag av regionfullmäktige för 
framtagande av kulturplanen i bred samverkan med länets kommuner, 
civilsamhälle och kulturskapare. Under framtagandet av kulturplanen har dialog 
förts med aktörer inom kultursektorn i länet, däribland har dialoger genomförts i 
länets 15 kommuner. 
 
Regionala utvecklingsnämnden önskar få synpunkter på remissversionen senast 
den 15 juni. Region Västerbotten kommer efter remissperioden att bearbeta 
inkomna remissvar. Den regionala kulturplanen beslutas i Regionfullmäktige 21–
22 november 2023. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 79 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 2023-05-19 
Remissversion Region Västerbottens kulturplan 2024–2027 
Följebrev Remissversion Region Västerbottens kulturplan 2024–2027 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Sorsele kommun ställer sig positiv till föreslagna 
kulturpolitiska mål och insatsområden. Kommunen har heller inga förslag på 
alternativa skrivningar eller tillägg i kulturplanen i sin helhet. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Utvecklingschef 
Kultur och fritidschef 
Samisk samordnare 
Biblioteket 
Region Västerbotten 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 50 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 122 Dnr 2023/161–106 
 
Färdplan Nära vård 2030 i Västerbotten 
Kommunstyrelsen beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Fastställa Färdplan Nära vård 2030 i Västerbotten. 
 
Ärendebeskrivning 
Omställningen till nära vård berör och kommer att göra skillnad för alla Sveriges 
invånare och hjälpa oss att klara välfärdens utmaningar. Omställningen innebär att 
samskapa med invånare och flytta fokus till att arbeta mera personcentrerat, 
sammanhållet, proaktivt och hälsofrämjande. En viktig framgångsfaktor i 
omställningen till Nära vård är samspelet mellan regionen och kommunerna. För 
att tydliggöra vägen mot målet, och skapa en gemensam viljeinriktning och en 
kraftsamling för omställningen till Nära vård i Västerbotten har en färdplan 
arbetats fram i samverkan mellan Region Västerbotten och länets 15 kommuner. 
Den bottnar i den gemensamt beslutade framtidsbilden och ska utgöra en ram för 
vägen fram mot 2030.  
 
Färdplan Nära vård i Västerbotten är ett övergripande strategidokument. Den ska 
utgöra ett stöd för ledning och styrning i den förflyttning som behöver ske i 
omställningen till Nära vård i Västerbotten. Syftet med färdplanen är förbättrade 
förutsättningar till god hälsa för västerbottningen, barn och unga, vuxna och äldre. 
Målgruppen för dokumentet är primärt beslutsfattare och styrning/ledning. Då 
färdplanen är utformad på en övergripande nivå behöver den kompletteras med 
mer konkreta handlingsplaner, såväl i samverkan som internt hos varje huvudman. 
För att få genomslagskraft och bli hållbar över tid bör färdplanen bli en del i varje 
huvudmans ordinarie process för planering, genomförande och uppföljning. 
 
Beslutsunderlag 
Social- och utbildningsutskottet 2023-05-29 § 26. 
Tjänsteutlåtande. 
Region Västerbottens rekommendation. 
Färdplan Nära vård 2030 i Västerbotten. 
 
Förslag till beslut 
Social- och utbildningsutskottet – Fastställa Färdplan Nära vård 2030 i 
Västerbotten. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 51 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 123 Dnr 2023/59–606 
 
Redovisning - anmälan om kränkande behandling 
Kommunstyrelsens beslut  
Redovisningen godkänns.  
 
Ärendebeskrivning 
Rektor för förskolan och rektor som får kännedom om att ett barn eller elev anser 
sig ha blivit utsatt för kränkande behandling i samband med verksamheten är 
skyldig att anmäla detta (Skollagen 6 kap. 10 §).  
 
Antal utredningar som genomförts utifrån diskriminering och annan kränkande 
behandling i förskolan- och fritidsverksamheten, förskoleklass, grundskola och 
gymnasium redovisas 24 ärenden för perioden 2023-04-07 – 2023-05-23. 
 
Enligt redovisningen är 3 ärenden ej påbörjade och 8 ärenden under utredning i de 
övriga ärendena har personalen utrett och åtgärder vidtagits.  
 
Beslutsunderlag 
Social- och utbildningsutskottet 2023-04-29 § 28. 
Redovisning perioden 2023-04-07—2023-05-23.  
 
Förslag till beslut 
Ordförande - Redovisningen godkänns. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Skolchef 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 52 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 124 Dnr 2023/265–212 
 
LIS-plan Övre Saxnäs 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Anta det föreslagna LIS-området. 
 
Ärendebeskrivning 
Den gällande LIS-planen (Landsbygdsutveckling i strandnära lägen) antogs av 
kommunfullmäktige år 2013. För Övre Saxnäs finns angett LIS-områden i planen. 
 
Det har inkommit förfrågningar om att få bygga bostadshus i strandnära läge i 
Övre Saxnäs. Dessa förfrågningar ligger utanför gällande LIS-plan och det finns 
inga särskilda skäl för att ge strandskyddsdispens i dagsläget. En etablering av 
bostadshus skulle anses som en utveckling för landsbygden. 
 
Beslutsunderlag 
Samhällsbyggnadsnämnden 2023-05-31 § 42 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Länsstyrelsens granskningsyttrande LIS-område Övre Saxnäs 
Granskningsutlåtande – Landsbygdsutveckling i strandnära läge (LIS) Övre 
Saxnäs 
LIS-område Övre Saxnäs, antagandehandling 
Kartbilagor 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadsnämnden – Föreslår kommunfullmäktige att anta det föreslagna 
LIS-området. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 53 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 125 Dnr 2015/22–534 
 
Överföring av investeringsmedel till 2024 - Storprojekt bredband 
till fler 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
De medel som inte upparbetas i investeringsprojektet Storprojekt bredband till fler 
under 2023 (2022: 3 400 000 kronor), flyttas över till 2024 års investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-06-21 § 56 att bevilja investeringsmedel med 
4 000 000 kronor för att finansiera färdigställandet av OSN sträckorna i 
Storprojektet. Förutsättningar har inte funnits för att färdigställa sträckorna och 
fakturor har ännu inte kommit som ska belasta projektet. 
 
Beslutsunderlag 
It-chefens tjänsteutlåtande 2023-06-08 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 65 
Kommunfullmäktige 2021-12-21 § 119 
Kommunfullmäktige 2021-06-21 § 56 
 
Förslag till beslut 
It-chefen - Att de medel som inte upparbetas i investeringsprojektet Storprojekt 
bredband till fler under 2023, (2022: 3 400 000 kronor) flyttas över till 2024 års 
investeringsbudget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 54 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 126 Dnr 2021/8–534 
 
Överföring av investeringsmedel till 2024 – OSN Aha 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
De medel som inte upparbetas i investeringsprojektet OSN Aha under 2023 (2022: 
354 467,89 kronor), flyttas över till 2024 års investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade § 7, 2021-02-26 att bevilja utökad 
investeringsbudget med 500 000 kronor för samförläggning E45 – Aha (OSN 
Aha), att finansiering sker ur likvida medel. 
 
De medel som ej upparbetas under 2023 kommer fortsatt vara en kritisk 
förutsättning för utbyggnationen av stadsnätet. 
 
Beslutsunderlag 
It-chefens tjänsteutlåtande 2023-06-12 
Kommunfullmäktige 2023-03-06 § 19 
Kommunfullmäktige 2021-12-13 § 118 
Kommunfullmäktige 2021-02-26 § 7 
 
Förslag till beslut 
It-chefen - Att de medel som inte upparbetas i investeringsprojektet OSN Aha 
under 2023 (2022: 354 467,89 kronor), flyttas över till 2024 års 
investeringsbudget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 55 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 127 Dnr 2018/264–534 
 
Investeringsprojekt – Färdigställande Bredband till byar längs väg 
363 
Kommunstyrelsens beslut 
Ärendet återremitteras för att en redovisning över antalet möjliga intäkter och en 
ekonomisk kalkyl. 
 
Ärendebeskrivning 
Projektet Bredband till byar längs väg 363 riskerar att inte färdigställas och därmed 
inte kunna slutredovisas under 2023. Den beviljade budgeten för projektet uppgick 
2018 till 2 172 876 kronor. Ingen delredovisning har gjorts sedan 2018 vilket 
betyder att vi inte riskerar återbetalning men att kommunen själv måste bekosta 
hela byggnationen av projektsträckan. 
 
Vissa korrigeringar gjordes i materialval under samförläggningssträckor efter 
problematik på andra förläggningar vilket fördyrat projektet utöver de 
prishöjningar som skett under åren från 2018. 
 
Beslutsunderlag 
It-chefens tjänsteutlåtande 2023-06-08 
 
Förslag till beslut 
It-chefen - Kommunfullmäktige beslutar bevilja 2 200 000 kronor i 
investeringsmedel för färdigställande av ON sträckorna i projekt Bredband till byar 
längs väg 363. 
Ordförande – Ärendet återremitteras för att en redovisning över antalet möjliga 
intäkter och en ekonomisk kalkyl. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar enligt eget förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
IT-chef 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  

 Datum Sida 
 2023-06-13 56 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ks § 128 Dnr 2016/81–534 
 
Investeringsprojekt – Färdigställande Bredband till extrem 
glesbygd 
Kommunstyrelsens beslut 
Ärendet återremitteras för att en redovisning över antalet möjliga intäkter och en 
ekonomisk kalkyl. 
 
Ärendebeskrivning 
Projektet Bredband till extrem glesbygd riskerar att inte färdigställas och därmed 
inte kunna slutredovisas under 2023. Om infrastrukturen inte färdigställts och 
slutredovisas medför detta en återbetalningsskyldighet på tidigare utbetalade medel 
från Jordbruksverket om 1 270 849 kronor. Det resulterar även i att kommunen 
själv måste bekosta hela byggnationen av projektsträckorna.  
 
Den beviljade budgeten för projektet uppgick 2016 till 4 300 000 kronor. Delar av 
projektsträckorna har haft stora problem vid grävningsarbeten och samförläggning 
vilket medfört avsevärda förseningar och resulterat i fördyrningar för korrigeringar 
som krävts som frångått den ursprungliga projekteringen. Detta utöver de 
prishöjningar som skett under åren från 2016. 
 
Beslutsunderlag 
It-chefens tjänstutlåtande 2023-06-07 
 
Förslag till beslut 
It-chefen - Kommunfullmäktige beslutar bevilja 4 300 000 kronor i 
investeringsmedel för färdigställande av ON sträckorna i projekt Bredband till 
extrem glesbygd. 
Ordförande – Ärendet återremitteras för att en redovisning över antalet möjliga 
intäkter och en ekonomisk kalkyl. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar enligt eget förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
IT-chef 
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Investeringsprojekt – Ombyggnation Etapp 1 och Etapp 2 
Kommunstyrelsens beslut 
Ärendet återremitteras för att en redovisning över antalet möjliga intäkter och en 
ekonomisk kalkyl. 
 
Ärendebeskrivning 
Innan årsskiftet inkom informationsbrev avseende nya kabel- och 
luftledningssträckor från Vattenfall. Projektet omfattar ny luftledning, nya 
markkablar samt rasering av befintlig luftledning. Vattenfalls planerade projekt 
påverkar Sorsele kommuns befintliga bredbandsinfrastruktur. Ombyggnationen 
resulterar i att vi kommer tvingas byta ut befintliga fiberkablar på sträckan. I 
beredningen aviseras även om en kommande etapp men inga underlag specifikt för 
den etappen har inkommit ännu. 
 
En första kalkyl är gjord och visar på en kostnad för material och samförläggning, 
uppskattningsvis på 3 000 000 kronor. Utöver detta krävs att vi förstärker enheten 
med ytterligare en tjänst för att möjliggöra förutsättningar för ombyggnationen 
parallellt med pågående arbete. 
 
Beslutsunderlag 
It-chefens tjänsteutlåtande 2023-06-08 
 
Förslag till beslut 
It-chefen - - Beviljar 3 700 000 kronor i investeringsmedel för genomförande av 
Etapp 1 i 2024 års investeringsbudget för ombyggnation av sträckan Antas - 
Sandsele. Beviljar 3 700 000 kronor i investeringsmedel för genomförande av 
Etapp 2 i 2025 års investeringsbudget för ombyggnation. Uppdrar till Enhetschef-
IT att under 2023 utannonsera tjänst för IT-enheten för att säkra personell resurs 
för genomförande av ombyggnationerna. Kostnaden belastar investeringsprojektet. 
Ordförande – Ärendet återremitteras för att en redovisning över antalet möjliga 
intäkter och en ekonomisk kalkyl. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar enligt eget förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
IT-chef 
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Ks § 89 
 
Fastställelse av ärendelistan 
Kommunstyrelsens beslut 
Två ärenden stryks från ärendelistan; 
− Dnr 2023/156 - Remiss Boverkets förslag till föreskrifter om översiktsplan 
− Dnr 2022/427 - Tillsyn/inspektion av den kommunala hälso- och sjukvården för 


personer som bor på särskilt boende för äldre (SÄBO) 
Fem ärenden läggs till ärendelistan; 
− Dnr 2015/22 – Investeringsprojekt Storprojekt Bredband till fler. 
− Dnr 2021/8 – Investeringsprojekt – Överföring av investeringsmedel till 2024 


OSN Aha. 
− Dnr 2018/264 – Investeringsprojekt – Bredband till byar längs väg 363. 
− Dnr 2016/81 – Bredband i extrem glesbygd. 
− Dnr 2022/447 – Investeringsprojekt – Ombyggnation bredband Antasstugan. 
 
Ärendelistan fastställs därefter enligt följande; 
1 Mötets öppnande 
2 Upprop 
3 Val av justerare 
4 Fastställande av ärendelistan 
5 Gruppmöten 
6 Meddelanden 
7 Information ordförande och kommunchef 
8 Anmälan av delegeringsbeslut 
9 Ägardialog kommunens bolag - 10 min/bolag 
10 Info Biosfärsområdet, 30 min fm 
11 Info - Centralköket, Elin o Linus, 45 min 
12 Budgetuppföljning tertial 1 - 2023 2023/66 
13 Budget 2024 och planeringsanvisningar 2025-2026 2023/128 
14 Investeringsbudget 2024-2026 2023/143 
15 Investeringsprojekt - Arena Sorsele, 10 min 2019/430 
16 Flytt av beslutade investeringsmedel för Storköksutredning 


till Tekniska verksamheten, Solhem kök 2019/426 
17 Flytt av investeringsmedel från projekt Tak över isbanan till 


projekt Arena Sorsele 2022/292  
18 Svar på motion - Verksamheten Piraten 2022/379 
19 Likvidation Regionförbundet Västerbottens län 


(Regionkommun)  2018/65 
20 Revision - Fordonshantering 2022 2022/451 
21 Policy för resfria möten och tjänsteresor samt policy för 


fordon i tjänst (resepolicy och fordonspolicy) 2019/173 
22 Avyttring Lärarbostaden, Läraren 6 2023/236 
23 Lönestrategi för Sorsele kommun 2021/20 
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Ks § 89, forts. 
 
24 Valdistrikt i Sorsele kommun 2023/191 
25 Investeringsprojekt - Fysisk anpassning av arkivlokaler 2021/531 
26 Projektstöd - Bredband till nedre delen av Gargnäs 2018/278 
27 Avfalls - och slamtaxa från 2023-10-01 2023/242 
28 Förstudie VA-anläggning Nalovardo 2021/546 
29 Investeringsprojekt Lekplatser - Överföring av medel från 


2022 till 2023  2017/127 
30 Investeringsprojekt Handikappanpassad toalett vid 


badsjön - Överföring av medel från 2022 till 2023 2021/566 
31 Investeringsprojekt Armatur elljusspår - Överföring av 


medel från 2022 till 2023 2023/240 
32 Slutredovisning - Investeringsprojekt Byte entrépartier 


Vindelälvsskolan  2021/568 
33 Svar på medborgarförslag - Upprensning vid Kyrktjärn  


och Mariatjärn 2021/399  
34 Svar på medborgarförslag - Tillgång till dricksvatten även 


vid strömavbrott. 2021/431  
35 Bygdeavgiftsmedel 2023 – Disponering nr 2 2022/461 
36 Överföring av investeringsmedel från inköp av GPS till 


digitala skyltar  2022/279 
37 Remiss - Region Västerbottens kulturplan 2024-2027 2023/180 
38 Samverkan - Färdplan Nära vård 2030 i Västerbotten 2023/161 
39 Tillsyn/inspektion av den kommunala hälso- och sjukvården 


för personer som bor på särskilt boende för äldre (SÄBO) 2022/427 
40 Redovisning - anmälan om kränkande behandling 2023 2023/59 
41 Remiss - Boverkets förslag till föreskrifter om översiktsplan 2023/156 
42 LIS-plan Övre Saxnäs  2023/265 
43 Investeringsprojekt Storprojekt Bredband till fler 2015/22 
44 Investeringsprojekt – Överföring av investeringsmedel till 


2024 OSN Aha  2021/8 
45 Investeringsprojekt – Bredband till byar längs väg 363 2018/264 
46 Bredband i extrem glesbygd 2016/18 
47 Investeringsprojekt – Ombyggnation bredband Antasstugan 2022/447 
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Ks § 90  
 
Meddelanden 


Kommunstyrelsens beslut 
Meddelandena läggs till handlingarna. 
 
Redovisning av meddelanden 
− Samordningsförbundet Södra Lappland – Styrelseprotokoll 2023-04-05, dnr 


2022/241-190. 
− Hjälpmedelsrådet – Protokoll 2023-04-17, dnr 2023/133-106. 
− Länssamverkansgruppen – Protokoll 2023-04-21, dnr 2023/72-106. 
− FOSiR10 - Information till kommunstyrelsen om kommunal samverkan i 


Region 10, inventering av samverkan, dnr 2023/78-106. 
− Region Västerbotten - Delegation för social välfärd och hälsa, DSH - 


Minnesanteckningar 2023-04-28, dnr 2023/61-106. 
− Länsstyrelsen Västerbotten - Slutredovisning Översyn Riksintresse naturvård 


AC, dnr 2022/565-100. 
− Länsstyrelsen Västerbotten - NRO 24 047 Vindelälven Värdebeskrivning, dnr 


2022/565-100. 
− Länsstyrelsen Västerbotten - NRO 24 029 Malån Värdebeskrivning, dnr 


2022/565-100. 
− Region Västerbotten - Fastställd länsgemensam Hjälpmedelsstrategi i 


Västerbotten, dnr 2022/492-730. 
− Region Västerbotten - Delegation för utbildning minnesanteckningar 


2023-04-26, dnr 2023/61-106. 
− Överförmyndarnämnden Södra Lappland - Ekonomiprognos 


Överförmyndarnämnden per den 30 april 2023, dnr 2022/241-190. 
− Region Västerbotten - Information projektet Digitala Västerbotten 2023, dnr 


2023/234-005. 
− Länstrafiken - Länstrafiken bokslut 2022, dnr 2021/276-501. 
− Skolverket - Beslut om att inleda samverkan med Sorsele kommun inom ramen 


för riktade insatser för skolans digitalisering, dnr 2023/252-106. 
− Länstrafiken - Uppföljning per 30 april 2023, dnr 2022/276-510. 
− Kommunala pensionärs- och funktionshinderrådet – Protokoll 2023-05-02. 
− Folkhälsorådet – Protokoll 2023-05-09. 
 
Redovisning av protokoll från utskotten 
− Social- och utbildningsutskottets protokoll 2023-05-29 
− Allmänna utskottets protokoll 2023-05-30 
 
Redovisning av bolagens protokoll 
− SorseleBo AB, styrelseprotokoll 2023-04-26 
− Sorsele Värmeverk AB, styrelseprotokoll 2023-04-26 
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Redovisning av protokoll från gemensamma nämnder 
− Överförmyndarnämnden i Södra Lappland, styrelseprotokoll 2023-04-19, 2023-


05-10 
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Information ordförande och kommunchef 
 
Beslut 
Informationen noteras. 
 
Ordförande informerar bland annat om; 
− Budget och investeringsbudget kommer att innebära tuffa år framöver.  
− Region 10 har haft möte och pratade mycket vindkraft och 


incitamentsutredningen. Där trodde man att det skulle komma ett förslag till 
vilka ersättningsnivåer som kommunerna skulle få, men det kom ingenting. 
Därför kommer R10 att fortsätta jobba med frågan. Det som hände var att man 
la till att man inte skulle få röra skatterna, de skulle i så fall ha tilldelats 
kommunerna. Vindkraftsparken i Jiltjaurberget är inte förhandlad., vilket ska 
ske framöver.  


− Solenergi är ett intressant energialternativ för kommunen. Detta ska undersökas 
vidare med syfte att medborgare och företagare gynnas av en eventuell 
etablering. 


− Akademi Norr har haft möte där de presenterade att de jobbar på ett 
inriktningsbeslut om ett campus i varje kommun. Planen är att det ska komma 
under 2024. Oklart vad det kan kosta varje kommun, men tanken är att man ska 
bygga in Lärcentrum i detta. Då kanske det inte blir så dyrt. 


 
Kommunchefen informerar bland annat om; 
− Inväntar budget 2024 för att se var kommunen hamnar ekonomiskt och vilka 


konsekvenser som det innebär för verksamheterna. 
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Redovisning av delegeringsbeslut 


Kommunstyrelsens beslut 
Redovisningen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt fastställd delegeringsordning ska delegeringsbeslut redovisas till 
kommunstyrelsen vid påföljande sammanträde. Redovisningen innebär inte att 
fattade beslut får omprövas eller fastställas. Däremot står det styrelsen fritt att 
återkalla lämnad delegering. Kommunstyrelsen kan också ta över ett ärende och 
fatta beslut, förutsatt att delegaten ännu inte har fattat något beslut. 
 
Följande delegeringsbeslut redovisas (punkterna hänvisar till delegerings-
ordningen); 
 
11.7 – Beslut om återkallelse av serveringstillstånd som inte längre utnyttjas eller 
på tillståndshavarens egen begäran. Delegat: Alkoholhandläggare. 
− Beslut återkallelse av stadigvarande serveringstillstånd alkoholdrycker -Hook 


Cup Sorsele Visitorcenter AB (hembygdsgården), dnr 2022/211-702. 
 
3.1 – Beslutsattest för samtliga konton inom kommunstyrelsens verksamheten. 
Delegat: Kommunchef med rätt att vidaredelegera. 
− Utseende av beslutsattestanter och ersättare – utbildningsverksamheten, dnr 


2023/261. 
 
3.10 – Uppta, omsätta, omplacera och lösa lån som beslutats inom de av 
kommunfullmäktige fastställda ramarna. Delegat: Ekonomichef. 
− Lösen av lån Kommuninvest lånenummer 80522 belopp 3 500 000 kronor, dnr 


2023/260. 
 
4.3 – Yttrande till samhällsbyggnadsnämnden angående lokala trafikföreskrifter. 
Delegat: GVA-chef. 
− Yttrande på remiss om förslag på föreskrift gång- och cykelvägar i Sorsele 


samhälle, dnr 2023/220. 
 
5.1 – Utarrendering/upplåtelse av kommunens mark för tid om högst tio år + högst 
två optionsår. Delegat: Teknisk chef. 
Markupplåtelse för brobyte i Sorsele kommun - omledning av väg, dnr 2023/210. 
 
8.1 – Framställning och yttrande till samhällsbyggnadsnämnden eller lantmäteriet 
angående fastighetsbildning, bygglov mm. Delegat: Fastighetschef. 
− Yttrande - skyltlov för infartsskyltar, dnr 2023/181. 
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− Yttrande vid ansökan om bygglov Norrsele 1:126, dnr 2023/171. 
 
8.2 – Yttrande, sakägare, till samhällsbyggnadsnämnden angående bygglov, 
förhandsbesked. Delegat: Fastighetschef. 
− Yttrande vid ansökan om bygglov för transformatorstation Norrsele 1:53 


Viltvägen, dnr 2023/174. 
 
Följande delegeringsärenden (punkt hänvisas till delegeringsordningen) redovisas 
för tiden 2023-04-05 – 2023–0503, i särskild pärm på kommunkansliet:  
 
Nr 12.2 – övervägande om vård fortfarande behövs enligt 6 kap 8 § SoL 
Nr 12.8 – beslut om omedelbart omhändertagande enligt LVU. 
Nr 13. Socialtjänsten. 
Nr 14. Unga och vuxna – ekonomiskt bistånd m.m. 
Nr 15. Barn och vuxna – bistånd till vård och placering m.m. 
Nr 16. Barn och vuxna – ersättning från enskild m.m. 
Nr 17. Barn och vuxna – beslut om utredning. 
Nr 18. Vård enligt LVU. 
Nr 19. Vård av missbrukare enligt LVM. 
Nr 20. Föräldrabalken.  
 
Följande delegeringsärenden (punkt hänvisas till delegeringsordningen) redovisas 
för tiden 2023-03-01 – 2023-04-30, i särskild pärm på kommunkansliet:  
 
Nr 21. Omsorg om äldre- och funktionshindrade.  
Nr 22. Stöd och service till vissa funktionshindrade, LSS.  
Nr 23. Lag (1997:736) om färdtjänst och lag (1997:735) om riksfärdtjänst 
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Ägardialog kommunens bolag 
Kommunstyrelsens beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunen äger två aktiebolag, SorseleBo AB och Sorsele Värmeverk AB. Enligt 
antagna ägardirektiv ska bolagen, enligt punkt 1:4 Rapportering, dialog och insyn, 
hålla kommunstyrelsen väl informerad om sin verksamhet. Mellan 
kommunstyrelsen och bolagsledningen ska två årliga träffar äga rum.  
 
Ordförande Olov Karlsson, SorseleBo AB, informerar bland annat om; 
− Förra året gick bra ekonomiskt med plusresultat. VD gör ett mycket bra arbete 


och hennes prognos stämde nästa på kronor. Även detta år ser bra ut och att 
bolaget kan nå 0-rseultat. Låg vakansgrad men en jämn kö. Utmaningen är att 
lägenheternas skick är låg med behov av underhåll. Måste börja att budgetera 
för underhåll. Det finns några lägenheter som inte går att hyra ut. Inte påverkats 
så mycket av höjda elkostnader. 


− Undersöker att skaffa nytt hyresprogram. Kommer då att få bättre koll på 
underhållsskulden och automatisering med viss fakturering. 


 
Ordförande Anders Pettersson, Sorsele Värmeverk AB, informerar bland annat 
om; 
− Råvarusituationen är en utmaning nu. Marknaden är rätt så överhettad, svårt att 


få tag i bränsle och priserna blir därefter. Jobbar med detta, försöker hitta 
lösningar och teckna långsiktiga avtal. Det kommer att slå på priserna för 
fjärrvärme framöver. Hoppas på en förbättring framöver då Setra kommer 
igång med en större produktion. 


− Under vintern kom det ett Eu-förslag vad gäller biomassan. Det innebar att grot 
inte skulle räkna som förnyelsebar energi. Tack och lov gick inte förslaget 
igenom. Det som blev var att man inte får elda sågtimmer i värmeverk. 


− Stort intresse på samhället med 15 nya abonnenter som vill ansluta sig. 
− Investeringsplaner finns för ny elektronik till styrsystem. 
− I dag finns teknik (ORC) som innebär att man gör och blir självförsörjande på 


egen el. Tittar lite på detta. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information. 
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Information om biosfärsområdet samt projekt Superb 
Kommunstyrelsens beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Ann-Kristine Vinka, biosfärsområdet, och Åsa Granberg, projektledare för 
SUPERB, informerar bland annat om; 
Biosfärsområdet Vindelälven-Juhttátahkka är ett modellområde för hållbar 
utveckling. Lärdomar delas vidare så att andra kan dra nytta av arbete. Har flera 
fokusområden som används som riktlinjer för biosfärsområdets arbete och projekt. 
Har unika natur och kulturvärden, går från fjäll till hav och från land till stad. Ett 
av de nordligaste biosfärsområden och urfolk och aktiv renskötsel, världsledande 
forskning. Samtliga biosfärsområden jobbar efter strategi, och därefter en 
utvecklingsplan. Varje biosfärsråd är unikt. 
 
Projekt SUPERB är ett av de pågåendeprojekten inom biosfärsområdet. 
Information lämnas om projektet i stort, men även lite omvärldsspaning om vad 
som är på gång inom EU och nationellt inom området.  
  
Projektet SUPERB handlar om ökad ekologisk funktion och ekosystemtjänster i 
skogslandskapet. Medvetenheten om behovet och intresset för att sköta skog och 
natur på ett sätt som är mer skonsamt för ekosystemen har ökat mycket under 
senaste tiden, från global och europeisk nivå, ner till enskilda markägare. SUPERB 
är ett EU-projekt inom ramen för EUs Green deal, och projektet handlar om att 
undersöka förutsättningarna och lägga grunden för en tänkbar storskalig 
restaurering av skog i Europa. Den svenska delen av projektet har Vindelälven-
Juhttátahkka Biosfärområde som arena. Här arbetar vi i projektet både med 
praktiska restaureringsåtgärder, insamling av information liksom med att sprida 
kunskap och information. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information. 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
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Information från centralköket 
Kommunstyrelsens beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Teknisk chef Elin Bergarp och kostchef Linus Lundquist informerar bland annat 
om; 
− Kort genomgång av vår kostpolicy och dialog om hur vi förhåller oss till den 


utifrån ökade livsmedelspriser – vad går först? Budget eller kundnöjdhet? 
− Spaning – vad vi ser utifrån att barn äter väldigt mycket mer mat – särskilt på 


måndagar och fredagar. 
− Att fler äldre börjat beställa mat från centralköket. 
− Hur vi samarbetar med ex. hemtjänst – vilket lett till besparing inom 


äldreomsorg med 50 000 kronor under 2023.  
− Behovet av att gå från subventionerad budget till en 0-budget för att få mer 


sann bild av faktiska kostnader – beskrivning av livsmedelspriser idag. 
− Kort om livsmedelsupphandlingen och hur vi arbetat för att få in fler lokala 


matproducenter. 
− Samverkan och dialog med barn och äldre utifrån mat och trivsel 
− Investeringar som gjorts. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information. 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
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Budgetuppföljning tertial 1 - 2023 
Kommunstyrelsens beslut 
Delårsrapporten godkänns och överlämnas till kommunfullmäktige för kännedom. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt antagna riktlinjer för ekonomi- och verksamhetsstyrning ska respektive 
nämnd lämnar två uppföljningar med prognos för helårsutfallet till 
kommunstyrelsen. Uppföljningarna utgår från ekonomi, verksamhet, kvalitet och 
mål per den 30 april (T1) och den 31 augusti (delårsrapport). Uppföljning av mål 
utgår ifrån planeringsanvisningar och verksamhetsplan. Utvärdering av 
måluppfyllelse ska göras. 
 
För att på ett tydligt sätt uppnå syftet med uppföljningarna ska dessa utgå från 
internbudgeten. Därvid är uppföljning av de i verksamhetsplanen angivna 
målvärdet en viktig metod. Det är också angeläget att verksamhetscheferna gör 
jämförelser med tidigare år för att därmed beskriva kostnads- och 
intäktsutvecklingen för olika verksamhetsområden. Berörda verksamhetschefer 
inom nämnderna ska göra en realistisk bedömning av kostnads- och 
intäktsutveckling på helår, baserat på dagsaktuellt läge. 
 
I det fall en nämnd i samband med budgetuppföljningar bedömer att 
budgetunderskott kommer att uppstå och detta inte är relaterat till volymökningar 
ska nämnden samtidigt redovisa en åtgärdsplan på hur det befarade underskottet 
ska förhindras eller åtminstone begränsas. I åtgärdsplanen ska bland annat framgå 
beskrivning av åtgärder och beslut, konsekvenser för invånare, verksamhet och 
personal. 
 
Samlad bedömning måluppfyllelse 
Den samlade bedömningen av de övergripande verksamhetsmålen är så här tidigt 
på året naturligtvis svårt att bedöma. Det är tidigt på året och flera av målen är inte 
mätbara förrän till hösten. Utifrån nuläget och det tänkta arbetet framåt så ser det 
positivt ut när det gäller måluppfyllelse på verksamhetsmålen inom huvuddelen av 
verksamheterna. 
 
Alla verksamheter har kommit i gång bra med målarbetet, verksamhetsplaner och 
aktivitetsplaner. Något haltande fortfarande för den tekniska verksamheten som 
under föregående år brottades med nyrekryteringar av många enhetschefer. Trots 
detta så finns det en tydlig plan och en tydlig målsättning för hur målarbetet inom 
verksamheten är tänkt att fortsätta. 
 
Den samlade ekonomiska bilden för verksamheterna ser utifrån förutsättningarna 
hyfsat ut. Bland annat de höjda pensionskostnaderna och   
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höjda internhyror har gjort att verksamheternas budget för 2023 blir en särskild 
utmaning. Tekniska- och utbildningsverksamheten visar i det prognostiserade 
utfallet på ett tydligt underskott. Övriga verksamheter visar näst intill på en 
ekonomi i balans. 
 
Sammantaget så är prognosen för första tertialen att kommunen vid årets slut har 
en differens utifrån budgeterat resultat på runt 2 miljoner. Största anledningen till 
att de stora underskotten i verksamheterna inte påverkar resultatet i samma 
omfattning är att kommunen fick ett större intäkt på skatter och bidrag än 
budgeterat. Utmaningen för samtliga verksamheter är att hitta åtgärder som gör att 
de får ner kostnaderna. 
 
Kommunen kommer naturligtvis få en mer rättvisande bild inför nästa 
tertialuppföljning eftersom det fortfarande finns en del osäkerheter tidigt på året. 
 
Resultatprognos 2023 (belopp i tusen kronor): 
 Budget Beräknat Budget- 
 2023 utfall 2023 avvikelse 
Skatteintäkter 130 414 124 216 -6 198 
Statsbidrag 79 472 87 740 8 268 
Summa Skatter o bidrag 209 886 211 956 2 070 
 
KF, Rev, ÖF, Trep, Valnämnd -1 225 -1 336 -111 
Kommunstyrelsen -187 395 -190 800 -3 405 


varav allmän verksamhet -27 822 -28 066 -244 
varav utvecklingsverksamhet -9 569 -9 394 175 
varav teknisk verksamhet -9 296 -10 596 -1 300 
varav barn o utbildningsvht -67 265 -68 983 -1 718 
varav omsorgsverksamhet -73 443 -73 760 -317 


Samhällsbyggnadsnämnden -11 201 -11 235 -34 
Summa -199 821 -203 371 -3 550 
 
Pensionskostnader, återläggning,  
internränta mm -5 480 -5 295 185 
Finansiella intäkter 300 300 0 
Finansiella kostnader -1 200 -1 718 -518 
Årets resultat 3 685 1 872 -1 813 
 
Beslutsunderlag 
Delårsrapport T1 2023 
Riktlinjer för ekonomi- och verksamhetsstyrning 
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Förslag till beslut 
Ordförande – Budgetuppföljningen godkänns och överlämnas till 
kommunfullmäktige. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunledningsgruppen 
Ekonomi 
Kommunfullmäktige 
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Budget 2024 och planeringsanvisningar för 2025–2026 
Kommunstyrelsens beslut 
Ärendet återremitteras för ytterligare beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt antagna riktlinjer för ekonomi- och verksamhetsstyrning ska 
kommunfullmäktige senast under juni besluta om planeringsanvisningar, 
rambudget och kommunövergripande mål för nämnderna för kommande år. 
 
Planeringsanvisningarna kompletteras med grundläggande ekonomiska 
förutsättningar för respektive nämnd. Beräkning av dessa sker med utgångspunkt 
från resursfördelningsmodellen för prislappsverksamheter samt innevarande års 
budget för övriga och med godkända förändringar i planeringsanvisningarna. 
Vidare sker justeringar som är av ”teknisk” natur eller kompletteringar till följd av 
att särskilt beslut. Beslutsunderlag utgörs av följande förutsättningar: 
− Vision 
− Gemensamma mål 
− Planeringsförutsättningar 
− Resursfördelningsmodell 
− Föregående års budget 
− Kommunfullmäktiges policy, program och planer 
− Befintlig ekonomisk flerårsplan. Utöver direktiv och uppdrag till nämnderna kan 


också kommunfullmäktige ge sådana till de kommunala bolagen. 
 
Beslutsunderlag 
Budgetberedningen 2023-05-30 § 15 
Förslag 3 till budgetberedningen för budget 2024 
Prioriteringsunderlag tekniska verksamheten 
Förtydligade budgetäskande 2024 utbildningsverksamheten 
Behov och konsekvensanalys tekniska verksamheten 
Prioriteringsunderlag utvecklingsverksamheten 
Prioriteringsunderlag samhällsbyggnadsnämnden 
Prioriteringsunderlag utbildningsverksamheten 
Prioriteringsunderlag stödverksamheten 
Prioriteringsunderlag omsorgsverksamheten 
Budgetberedningen 2023-03-14 §§ 3–7 
Riktlinjer för ekonomi- och verksamhetsstyrning 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Ärendet återremitteras för ytterligare beredning. 
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Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunledningsgruppen 
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Investeringsbudget 2024–2026 
Kommunstyrelsens beslut 
Ärendet återremitteras för ytterligare beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt antagna riktlinjer för investeringar ska kommunfullmäktige fastställa och 
fördelar kommunens totala investeringsbudget för de nästkommande fyra åren. 
Investeringarna sker antingen inom en årligt återkommande ram eller som ett 
anslagsbundet projekt. Kommunfullmäktige beslutar om alla investeringsprojekt. 
Kommunfullmäktige beslutar om överföring av investeringsanslag mellan åren via 
begäran om överföring av varje enskilt projekt.  
 
Kommunfullmäktige beslutar om utökning av investeringsram för projekt och 
omdisponering av medel till andra investeringsåtgärder.  
 
Färdigställda projekt som anslagsbundits av kommunfullmäktige slutredovisas 
alltid till kommunfullmäktige. Mindre prognostiserade avvikelser i pågående 
projekt återrapporteras i samband med ordinarie uppföljningar, som är delårs- och 
årsredovisning. Väsentliga avvikelser återrapporteras skyndsamt via 
tjänsteutlåtande. En väsentlig avvikelse är 15 % av investeringsbudgeten. 
 
Sammanställning investeringar: 
2023 totalt - 29 369 468 kronor 
Investeringar  2023 Anmärkning  
Inköp Switchar 2022  240 000 Beslut KF överf till 2023 
Upphandling E-arkiv 2023 149 800 Färdigställs 2023 
Insamling förpackningsavfall 9 088 000 Färdigställs 2023 
Omklädningsrum brandstation 230 000 Färdigställs 2023 
Arbetsmiljö friska brandmän 138 239 Beslut KF överf till 2023 och 


slås samman med 
omklädningsrum 


Inköp av GPS 300 000 Färdigställd 2023 till en 
kostnad på 80 000 kr 


Inköp av Rakel-terminaler 153 000 Färdigställs 2023 
Inköp av sexhjuling 120 000 Färdigställd 2023 till en 


kostnad på 137 600 kr, 
överskridande belopp 
finansieras av överskott 
försäljning 4-hjuling 


Inköp av skoter 100 000 Färdigställd 2023 
Upprustn SJ-huset 2022 700 000 Färdigställs 2023 
Upprustning Toppstugan 150 000 Färdigställs 2023 
Taklyftar Rosengården 242 000 Färdigställs 2023 
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VA-Nalo  250 000 Ej överflyttad till 2023, 


färdigställs 2023 
El-ljusspår 950 000 Ej överflyttad till 2023, 


färdigställs 2023 
Badsjön HWC 245 000 Ej överflyttad till 2023, 


färdigställs 2023 
Lekplats Gargnäs 255 000 Ej överflyttad till 2023, 


färdigställs 2023 
Avfallsbehållare 600 000 Ej överflyttad till 2023, 


färdigställs 2023 
Storprojekt OSN  3 500 000 Överförs till 2024 
OSN Aha 354 468 Överförs till 2024 
Fordonsladdare 2022 600 000 Förarbete 2023, färdigställs 


2024 
Utredning storkök 2022 200 000 Ska till AU 
Tak över isbana 2022 2 400 000 Ska till AU 
Arena Sorsele 2022 20 000 000 ? 
Inköp av band till bandvagn 120 000 Kommer inte att genomföras 


under 2023 och kan strykas 
Arkiv 2020 720 000 Plockas bort, ny utredning görs 


inför 2025 
Ammarnäs skola 2020 1 475 000 Ej överflyttad till 2023 


Kommer att äskas på nytt 
 


Investeringar 2024 - totalt 250 000 kronor: 
Inköp begagnad ledningsbil 250 000 
 
Investeringar 2025 - totalt 900 000 kronor: 
Inköp av begagnad tankbil 600 000 
Inköp klass 2 pump 300 000 
 
Investeringar 2026 - totalt 500 000 kronor: 
Inköp begagnad släckbil A-näs 500 000 
 
Beslutsunderlag 
Budgetberedningen 2023-05-30 § 16 
Sammanställning investeringsprojekt 
Antagna riktlinjer för investeringar 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Ärendet återremitteras för ytterligare beredning.  
 
 
Beslutet sänds till: Kommunledningsgruppen 
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Investeringsprojekt – Arena Sorsele 
Kommunstyrelsens beslut 
Ärendet återremitteras för vidare beredning. 
 
Ärendebeskrivning 
På grund av den förändrade prisbilden, som sedan beslutet att bevilja 
investeringsmedel för byggnation av en ny idrottshall, kommer det att krävas ett 
nytt investeringsbeslut. 
 
Det behov som legat till grund för byggnationen är: 
1. En fullstor ny hallbyggnad med regelriktiga mått anpassad för innebandy, 


innefotboll, basket och övriga hallbundna bollsporter. Ska utrustas med 
fullvärdigt idrottsgolv och erforderlig normal utrustning för skolgymnastik. 
Publikutrymme. Hallen ska också användas som samlingslokal för skolans 
behov, samt exempelvis mässor, utställningar med mera. 


2. Behov av komplementytor till hallen i form av foajé, uppehållsrum, cafeteria, 
pentry, toaletter, förrådsutrymmen, personalutrymmen, alternativa mindre 
komplementytor för träning och idrottsverksamhet. 


 
Förslag till genomförande 
Efter genomförda analyser av olika alternativ, föreslås ur både ekonomisk och 
genomförandesynpunkt, att: 
− Behoven enligt punkt 1 tillgodoses genom upphandling av helt ny hallbyggnad 


som dockas till befintlig gymnastikhall. 
− Behoven enligt punkt 2 åtgärdas genom ombyggnad av de befintliga ytorna i 


nuvarande gymnastikhall. Där tillskapas också erforderliga utrymmen för nya 
hallens teknik i form av fläktrum, värmeundercentral och så vidare. Den 
befintliga hallens förbättras också med omläggning av tak, tilläggsisolering och 
ny installation för värme, ventilation och el. Befintlig omklädningsdel bedöms 
vara i acceptabelt skick och med relativt begränsade åtgärder kunna användas 
även fortsättningsvis. 


 
Beslutsunderlag 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2023-06-07 
Bilaga 1 beslutskoncept 
Bilaga 2 kalkyler rev 3 
Kommunstyrelsen 2023-02-21 § 22 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 51 
 
Förslag till beslut 
Kommunchefen - Att kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige att bevilja ett 
ytterligare investeringsmedel på 8 miljoner kronor för projektet Arena Sorsele. 
Ordförande – Ärendet återremitteras för vidare beredning. 







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  


 Datum Sida 
 2023-06-13 21 
 


 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Ks § 99, forts. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar enligt eget förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunchef 
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Flytt av investeringsmedel för storköksutredning till tekniska 
verksamheten, Solhem kök 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
Flytta beslutade investeringsmedel 200 000 kronor för storköksutredning till 
tekniska verksamheten, Solhem kök. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslutade 2021 att ge kommunchefen uppdraget att utreda 
storköksfrågan både för ett nytt storkök samt alternativ med utlokalisering för 
entreprenad. Det beviljades 200 000 kronor i investeringsmedel. Efter detta har det 
skett en hel del förändringar i omvärlden som gör att bedömningen att lägga ut 
köksverksamheten på entreprenad inte längre känns aktuell. Detta främst utifrån ett 
beredskapsperspektiv. Nybyggnad av storkök skulle kräva en stor investering. 
 
Nuvarande storköket har moderniserat en hel del av sin utrustning under sista 
halvåret men kommer att behöva göra ytterligare åtgärder efter 
livsmedelsinspektion. Man har också en mycket hög kapacitet att snabbt gå upp i 
antal portionsleveranser om så skulle krävas vid höjd beredskap. Detta ses också 
som ett tungt vägande argument för att bibehålla nuvarande storkök. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 58 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2023-05-15 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 50 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Föreslå kommunfullmäktige besluta att flytta beslutade 
investeringsmedel 200 000 kronor för storköksutredning till tekniska 
verksamheten, Solhem kök. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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Ks § 101 Dnr 2022/292–292 
 Dnr 2019/430–292 
 
Flytt av investeringsmedel Tak över isbana till projekt Arena 
Sorsele 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
− 2,4 miljoner kronor som avsatts för tak över isbanan, flyttas till projekt Arena 


Sorsele. 
− Ny utredning ska göras för tak över isbanan. 
 
Ärendebeskrivning 
2020 beslutade kommunfullmäktige om ett investeringsäskande med 25 miljoner 
kronor för att bygga en Arena i Sorsele. I slutet av 2021 beslutades att bygget av en 
ny arena i Sorsele skulle påbörjas med en målsättning att byggnationen skulle 
starta under 2022. I det beslutade investeringsbeloppet på 25 miljoner kronor ska 
även ett tak över isbanan för 2,4 miljoner kronor samt byte av belysning elljusspår 
på 1,2 miljoner kronor inrymmas. 
 
Det som händer i omvärlden har påverkat byggmarknaden mycket. Detta gör att 
det kommer krävas ytterligare investeringsmedel för att arenabygget ska kunna 
genomföras. 
 
Efter ytterligare genomlysning av de underlag som togs fram som beslutsunderlag 
för taket över isbanan, visar konsultationen att det troligen kommer att krävas 
kylslingor för att isen inte ska smälta bort under taket. Förslaget är därför att de 
avsatta investeringsmedlen på 2,4 miljoner kronor flyttas till Arenaprojektet samt 
att en ny utredning på tak över isbanan görs och efter det lämna ett nytt 
investeringsäskande. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 57 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2023-05-15 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 66 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - - Föreslå kommunfullmäktige besluta att 2,4 miljoner kronor 
som avsatts för tak över isbanan, flyttas till projekt Arena Sorsele. Ny utredning 
ska göras för tak över isbanan. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
Beslutet sänds till: Kommunfullmäktige 
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Ks § 102 Dnr 2022/379–701 
 
Svar på motion – verksamheten Piraten 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Motionen besvaras med att Piratens verksamhet inte flyttas till Kulturhuset utan 
verksamheten stannar kvar i nuvarande lokaler. 
 
Reservation 
Kristina Axelsson (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag. 
 
Ärendebeskrivning 
Centerpartiet har lämnat in en motion om att flytta Piratens verksamhet. 
Kommunchefen fick av kommunstyrelsen i uppdrag att utreda möjligheterna till en 
flytt av Piratens verksamhet från sina nuvarande lokaler på Strandvägen till 
Kulturhuset. 
 
Idag bedrivs ungdomsverksamheten Läget i källaren på Kulturhuset. Det är en 
verksamhet som det även har äskats pengar för att utveckla. Den lokalen bedöms 
inte heller lämplig för Piratens verksamhet. 
 
Det finns även vissa synergieffekter med att Läget, biolokalen och kafédelen finns 
i samma byggnad. Golvet i Kulturhuset är nytt, vilket lyfter den lokalen och lockar 
fler arrangemang till lokalen. Det jobbas också med projekt som bygger på att hitta 
fler mötesplatser i kommunen där Kulturhuset skulle kunna vara en sådan 
träffpunkt. Övervåningen ses inte heller som något alternativ för Piratens 
verksamhet även om det just nu är en outnyttjad del av byggnaden. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 60 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2023-05-17 
Kommunfullmäktige 2022-09-26 § 97 
Motion – Verksamheten Piraten 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Föreslår kommunfullmäktige besluta att inte flytta Piratens 
verksamhet till Kulturhuset utan verksamheten stannar kvar i nuvarande lokaler. 
Kristina Axelsson (C) – Anser att man ska fortsätta utreda om verksamheten, eller 
delar av verksamheten, kan flyttas framöver. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar enligt allmänna utskottets 
förslag. 
 
Beslutet sänds till: Kommunfullmäktige 
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Ks § 103 Dnr 2018/65–106 
 
Ansvarsfrihet – Likvidation Regionförbundet Västerbottens län 
(Regionkommun) 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besluta att fastställa årsredovisning 2018 för 
Regionförbundet Västerbottens län samt beviljar för egen del ansvarsfrihet för 
förbundsstyrelsen 2018 samt dess enskilda ledamöter. 
 
Ärendebeskrivning 
Efter beslut i fullmäktige i Västerbottens läns landsting och Regionförbundet 
Västerbottens län, bildades den 1 januari 2019 regionkommunen Region 
Västerbotten. Bildandet innebar att regionförbundet avvecklades den 31 december 
2018. Den 29 november 2018 beslutade dåvarande förbundsstyrelsen att 
regionstyrelsen i det nya Region Västerbotten skulle utses till likvidator för 
likvidationen av Regionförbundet Västerbottens län. 
 
Vid likvidation ska, enligt förbundsordningen § 25, skulder betalas och egendom 
avyttras enligt principerna i § 23 förbundsordningen. När likvidator fullgjort sitt 
uppdrag ska denna lämna en slutredovisning för sin förvaltning. Redovisningen ska 
lämnas i en förvaltningsberättelse som rör likvidationen i sin helhet med 
redovisning av skiftet av tillgångar och betalning av skulder. Till berättelsen ska 
det bifogas redovisningshandlingar för hela likvidationen. Till slutredovisningen 
ska det även bifogas beslut om vilken av förbundets medlemmar som ska överta 
och vårda de handlingar som tillhör förbundets arkiv. 
 
Granskning av slutredovisningen för hela likvidationsperioden ska genomföras 
enligt promemoria “Likvidation av Regionförbundet Västerbottens län”. 
Revisionen har genomfört en granskning av likvidatorns slutredovisning för 
perioden 2019-01-01 -- 2022-10-27. 
 
Utifrån genomförd granskning görs följande bedömningar: 
Likvidatorns slutredovisning är i stort upprättad i enlighet med förbundsordningen 
§ 23 och § 25 samt promemoria ”Likvidation av Regionförbundet Västerbottens 
län”. Den avvikelse som noterats i granskningen är att beslut om vilken av 
förbundets medlemmar som ska överta och vårda de handlingar som tillhör 
förbundets arkiv ännu inte har fattats. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 56 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2023-05-04 
Missiv likvidation Regionförbund Västerbotten 
Slutredovisning likvidation Regionförbund Västerbotten 
Skrivelse slutredovisning 
Granskning av slutredovisning 2022 
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Ks § 103, forts. 
 
Revisionsberättelse 2018 
Årsredovisning 2018 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Föreslå kommunfullmäktige besluta att fastställa 
årsredovisning 2018 för Regionförbundet Västerbottens län samt beviljar för egen 
del ansvarsfrihet för förbundsstyrelsen 2018 samt dess enskilda ledamöter. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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Ks § 104 Dnr 2022/451–007 
 
Revision – Fordonshantering 2022 
Kommunstyrelsens beslut 
Godkänna redovisningen av genomförda åtgärder. 
 
Ärendebeskrivning 
Under 2022 genomförde kommunrevisionen en granskning av kommunens 
fordonshantering. Granskningen har tagit utgångspunkt från revisorernas uppdrag 
enligt kommunallagen. Följande områden har granskats: 
− Ansvarsfördelning 
− Mål och riktlinjer 
− Kontrollsystem 


 
Granskningen visade att den interna kontrollen inom de granskade områdena inte 
uppfylls samt att mål och riktlinjer delvis var tillräckliga. Resultaten av 
granskningen framgår av Revisionsrapport fordonshantering Sorsele 2022. Som 
svar på revisionen lämnades följande förslag till åtgärder: 
− Upprätta internkontrollplan där uppföljning av fordonshanteringen ingår. 
− Ser över mål och riktlinjer så att de är ändamålsenliga. 
− Vidtar åtgärder som syftar till att förbättra uppföljning och kontroll kopplat till 


fordonshanteringen. 
 
Dessa åtgärder är nu vidtagna: 
− Internkontrollplan är beslutad av kommunstyrelsen där en uppföljningspunkt är 
− fordonshantering. 
− Förslag på revidering av riktlinjer är framtagen. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 63 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2023-05-15 
Skrivelse Fordonshantering Sorsele 2022 – Förslag 
Kommunstyrelsen 2022-11-29 § 196 
Revisionsrapport fordonshantering Sorsele 2022 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Att godkänna redovisningen av genomförda åtgärder. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Revisorerna, kommunledningsgrupp, ekonomi 
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Ks § 105 Dnr 2019/173–003 
 
Policy för resfria möten och tjänsteresor samt policy för fordon i 
tjänst (resepolicy och fordonspolicy) 
Kommunstyrelsens beslut 
− Under rubriken Utrustningskrav – Personbilar, tas formuleringen ”Vara 


utrustad med fyrhjulsdrift” bort. 
− Därefter godkänns revideringen av rese- och fordonspolicy. 
 
Ärendebeskrivning 
Under 2022 genomförde kommunrevisionen en granskning av kommunens 
fordonshantering. Granskningen har tagit utgångspunkt från revisorernas uppdrag 
enligt kommunallagen. Följande områden har granskats: 
− Ansvarsfördelning 
− Mål och riktlinjer 
− Kontrollsystem 
 
Granskningen visade att den interna kontrollen inom de granskade områdena inte 
uppfylls samt att mål och riktlinjer delvis var tillräckliga. Som svar på revisionen 
lämnades följande förslag till åtgärder: 
− Upprätta internkontrollplan där uppföljning av fordonshanteringen ingår. 
− Ser över mål och riktlinjer så att de är ändamålsenliga. 
− Vidtar åtgärder som syftar till att förbättra uppföljning och kontroll kopplat till 


fordonshanteringen. 
 
Efter detta har policy och riktlinjer setts över. Efter genomgång av dessa har vissa 
redaktionella ändringar skett samt att viss del har plockats bort. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 61 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2023-05-17 
Policy för resfria möten och tjänsteresor samt policy för fordon i tjänst för Sorsele 
kommun samt kommunens bolag 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Att revideringen av resepolicy och fordonspolicy godkänns, 
med förändring under rubriken Utrustningskrav – Personbilar, där formuleringen 
”Vara utrustad med fyrhjulsdrift” tas bort. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: Hänna, kommunledningsgrupp  
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Ks § 106 Dnr 2023/236–253 
 
Avyttring lärarbostaden, Läraren 6 
Kommunstyrelsens beslut 
− Tekniska verksamheten får i uppdrag att avyttra fastigheten Lärarbostaden. I 


första hand undersöka med SorseleBo AB om det finns intresse att förvärva 
fastigheten, eller att i andra hand sälja den på öppen marknad. 


− Försäljningen ska dock inte ske innan utredning om behovet av ytterligare 
förskole-enhet är genomförd. 


 
Ärendebeskrivning 
Lärarbostaden är en av de fastigheter som ligger i Lokalbanken. Det finns inte 
någon av kommunens verksamheter som ser behov av att nyttja den fastigheten i 
framtiden. Fastigheten kostar idag kommunen drygt 226 000 kronor per år. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 59 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2023-05-15 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Att ge tekniska verksamheten i uppdrag att avyttra fastigheten 
Lärarbostaden. I första hand undersöka med SorseleBo AB om det finns intresse att 
förvärva fastigheten, eller att i andra hand sälja den på öppen marknad. 
Inger Stenlund (V) – Försäljningen ska dock inte ske innan utredning om behovet 
av ytterligare förskole-enhet är genomförd. 
Kristina Axelsson (C) – Yrkar bifall till Stenlunds förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att kommunstyrelsens beslutar enligt samtliga förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunledningsgrupp 
Tekniska chefen 
Ekonomi 
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Ks § 107 Dnr 2021/20–026 
 
Lönestrategi för Sorsele kommun 
Kommunstyrelsens beslut 
Antar reviderat styrdokument. 
 
Ärendebeskrivning 
Efter genomförd löneöversyn för året finns det behov av en mindre revidering i 
kommunens riktlinjer för lön. 
 
Det finns ett antal medarbetare i förvaltningen som i samband med årets 
löneöversyn, trots god arbetsprestation, fått en utebliven löneökning med anledning 
av att medarbetaren kraftigt avviker från nuvarande lönestruktur och har en, för 
uppdraget, mycket hög lön. 
 
Innan kommunen började ha en riktlinje som angav hantering av exempelvis intern 
rörlighet, så hanterades detta på olika sätt i förvaltningen. Detta har medfört att det 
idag finns medarbetare som har förändrade arbetsuppgifter men bibehållen lön från 
ett tidigare, mer avancerat, uppdrag. Detta har setts över och hanterats i samband 
med årets löneöversyn. Berört fackförbund som organiserar berörda medlemmar 
har påpekat att kommunen i riktlinjen anger att en medarbetare, likt scenariot ovan, 
kan få en låg löneutveckling. Facket anser att det bör framgå ”låg eller ingen 
löneutveckling”, det vill säga såsom kommunen nu har tillämpat det. 
 
Ytterligare en förändring som behöver tillkomma beror på att det har skett 
förändringar i paragrafen som hanterar lön vid omplacering på grund av sjukdom 
eller organisatoriska skäl efter det att riktlinjen antogs. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 66 
HR-chefens tjänsteutlåtande 2023-05-04 
Riktlinjer för lön uppdaterad version 2023-05-04 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Att anta föreslaget reviderat styrdokument. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
HR-chef 
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Ks § 108 Dnr 2023/191–110 
 
Antal valdistrikt i Sorsele kommun 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
− Sorsele kommun ska vara ett valdistrikt. Motiveringen är att kommunen vid 


senaste valet hade färre än 2 000 röstberättigande, därefter har invånarantalet 
minskat. Nästan hälften av de röstberättigande röstar via förtidsröstning. För att 
förbättra tillgängligheten kommer antalet dagar för förtidsröstning att utökas på 
de orter som geografiskt ligger långt från centralorten. 


− Valdistriktet föreslås heta Sorsele. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har idag två valdistrikt, Sorsele och Gargnäs. I valet till Riksdag, 
Kommun och Region 2022 hade Sorseles valdistrikt 1 635 röstberättigade och 
Gargnäs valdistrikt 353 röstberättigade. 
 
I Vallagen 4 kapitlet 17 § står bland annat ”Ett valdistrikt skall omfatta mellan 1 
000 och 2 000 röstberättigade. Om det finns särskilda skäl, får ett valdistrikt 
omfatta färre än 1 000 eller fler än 2 000 röstberättigade. Ett valdistrikt får omfatta 
färre än 300 röstberättigade endast om det finns synnerliga skäl”. 
 
Gargnäs är ett litet distrikt, med få röstberättigande, där risk finns att valet inte blir 
anonymt och att valhemligheten kan röjas. 
 
Valkansliet har på uppdrag av valnämnden 2023-01-10 § 5, upprättat förslag till 
olika alternativ kring valdistrikt och dessa har sänts på remiss till samtliga partier i 
kommunfullmäktige. Partierna gavs möjlighet att yttra sig utifrån fyra alternativ: 
1. Gargnäs valdistrikt utökas med Blattnicksele vilket i dagsläget innebär en 


ökning från 353 till cirka 510 röstberättigade. 
2. Sorsele samhälle delas i västra och östra distrikt - Västra distriktet cirka 835 


röstberättigade och östra distriktet cirka 1 156 röstberättigade. Distriktets 
dragning följer väg E45 Slagnäs-Sorsele – Strandvägen – Flakaträskvägen 
länsväg 1132 – E12. 


3. Ingen förändring, nuvarande indelning behålls. 
4. Sorsele kommun är ett enda valdistrikt. 
 
Vid remisstiden utgång hade inga remissvar inkommit.  
 
Beslutsunderlag 
Valnämnden 2023-05-16 § 11 
Missiv 
Karta nuvarande valdistrikt 
Utökat valdistrikt Gargnäs översikt 
Ny valdistriktgräns genom Sorsele samhälle 
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Ks § 108, forts. 
 
Vallagen 2005:837, 4 kapitlet §§ 16–19 
Statistik antal valberättigade per valdistrikt 
Sammanställning val 2022 
 
Förslag till beslut 
Valnämnden – Lämnar i sitt beslut 2023-05-16 § 11 förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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Ks § 109 Dnr 2021/531–295 
 
Investeringsprojekt – Fysisk anpassning av arkivlokaler 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Projektet avslutas eftersom ny projektering behöver göras. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har i beslut 2021-12-13 § 102 beviljat 720 000 kronor i 
investeringsmedel för fysisk anpassning av slutarkivet i kommunhuset. På grund av 
resursbrist, avsaknad av byggledningen samt byte av fastighetschef har projektet 
inte genomförts. Behovet är fortfarande högst aktuellt men ny kostnadsberäkning 
behöver göras. 
 
Beslutsunderlag 
Kanslichefens tjänsteutlåtande 2023-05-03 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 67 
Kommunfullmäktige 2021-12-13 § 102 
 
Förslag till beslut 
Kanslichef - Projektet avslutas eftersom ny projektering behöver göras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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Ks § 110 Dnr 2018/278–534 
 
Projektstöd – Bredband till nedre delen av Gargnäs 
Kommunstyrelsens beslut 
Sorsele kommun avslutar det inte påbörjade projektet Projektstöd – Nedre delen av 
Gargnäs. 
 
Ärendebeskrivning 
I mars 2018 lämnade Sorsele kommun in en ansökan om medel till Jordbruksverket 
för utbyggnation av områdesnätet i nedre delen av Gargnäs (journalnummer 2018–
1127). Ansökan innefattade 4 km bredbandsnät som skulle ansluta 19 hushåll. 
 
2020-12-31 var det slutdatum som angavs i ansökan men det har senare flyttats 
fram två gånger först till 2022-06-30 och till nuvarande slutdatum 2023-12-31 och 
projekttiden inte kan förlängas ytterligare. 
 
I november 2022 lyftes ärendet till kommunstyrelsen för att påvisa den korta 
genomförandetiden på det projekt som inte har påbörjats. Enheten har inte de 
personella resurserna (internt eller hos entreprenör) för att inom projekttid 
färdigställa och slutrapportera utbyggnationen. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 83 
IT-chefens tjänsteutlåtande 2023-05-26 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Sorsele kommun avslutar det inte påbörjade projektet 
Projektstöd – Nedre delen av Gargnäs. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
IT-chef 
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Avfalls- och slamtaxa från och med 2023-10-01 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
− Anta ny avfalls- och slamtaxa. 
− Ny avfalls- och slamtaxa gäller från och med 2023-10-01. 
− Taxorna implementeras i de ekonomiska systemen. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har tillsammans med övriga medlemmar i Trepartens 
renhållningsnämnd arbetet fram förslag till ny avfalls- och slamtaxa. Nuvarande 
avfallstaxa har varit gällande från 2021-07-01. För Sorsele kommun är det första 
gången slamtaxan integreras i renhållningstaxan då slamtaxan tidigare har varit 
separerad, men i och med att slam ingår tillsammans med avfallshantering i de nya 
avfallsföreskrifterna blir avfall och slam en gemensam taxa, dock med separerade 
avgifter och regler. I förslaget så sker ingen uppräkning av slamtömningstaxan, 
däremot har det lagts till nya moment och regler. 
 
För renhållningstaxan införs separat insamling av matavfall och restavfall med 
viktavgift. Taxan för hushåll, flerbostadshus och fritidshus får tre avgifter som har i 
syfte att finansiera dom olika momenten och aktiviteterna för insamling, transport, 
hantering och avsättning. Förutom grundavgift kommer hämtningsavgift och 
viktavgift för matavfall och restavfall att tillkomma. Avgifterna redovisas i bilagan 
”Förslag: Avfalls- och slamtaxa 2023-10-01” samt vid sammanträdet där 
kalkylunderlaget för hur avgifterna räknats fram redovisas. 
 
Att insamling av mat och restavfall införs beror i grunden på EU-förordning som 
påkräver att tjänsterna införs för landets alla kommuner. Det beror också på den 
nationella och regionala viljan och ambitionen att bidra till klimat- och 
miljöfördelar samt att avfallet nyttjas till fler nyttigheter än enbart förbränning. För 
Sorsele kommuns del öppnas möjligheten att i högre utsträckning ta hand om 
matavfallet själva då befintlig storkompost kan komma att användas, vilket i sin tur 
för med sig att kommunen får högre del av nyttigheterna i den matjordstillverkning 
som då kan ske. Dessutom minskas de tidigare långa transporterna till 
förbränningsanläggning vilket kommer att innebära betydligt lägre 
transportkostnader och lägre klimatavtryck. 
 
Förslaget innehåller också att betalsäckslösning behålls, att extra kärl tillkommer 
som ny tjänst, att ny insamling införs via lättillgänglig insamlingsplats (LIP) för 
både mat och restavfall förutom avfallsslagen inom producentansvaret, och att 
verksamheter och företag erbjuds renhållningstjänster som i renhållningstaxan helt 
har separerats från tjänsterna som erbjuds hushållen. 
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Taxekonstruktionen är likalydande för alla samverkande kommuner inom 
Treparten, dock kan vissa nivåer av avgifter skilja sig åt beroende på bland annat 
geografiska skillnader i transportlängder och befolkningsmängd. Sedan tidigare har 
gemensamma avfallsföreskrifter både tagits fram och beslutats av Trepartens 
kommuner i linje med de förslag till nya avfallstaxor som nu presenteras. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 71 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-05-22 
Förslag – Avfalls- och slamtaxa 2023-10-01 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Föreslå kommunfullmäktige besluta att anta ny avfalls- och 
slamtaxa. Ny avfalls- och slamtaxa gäller från och med 2023-10-01. Taxorna 
implementeras i de ekonomiska systemen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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Slutredovisning förstudie VA-anläggning Nalovardo 
Kommunstyrelsens beslut 
− Godkänner förstudien. 
− Godkänner ekonomisk slutredovisning. 
− Ställer sig bakom rapportens slutsats att kommunen vid lämpligt tillfälle i 


exploateringsarbetet utökar sitt vatten och avlopps (VA) verksamhetsområde 
till att omfatta även skidanläggningen Nalovardos VA-verksamhetsområde. 


− Ger tekniska verksamheten i uppdrag att påbörja förberedelserna inför att utöka 
VA-verksamhetsområde inklusive brukningsavgifter. 


− Tekniska verksamheten ska fortsättningsvis vara adjungerande i 
skidanläggningens arbetsgrupp inför verkställandet av exploateringarna, för att 
underlätta övertagandet av VA-verksamhetsansvaret vilket kan ske i etapper. 


− Kommunen inte ska stå för konsultation eller kostnader av de investeringar som 
kommer att krävas inför exploateringarna av byggnationerna av VA-
anläggningarna inklusive vattenverk, reningsverk, pumpstationer, trycksteg, 
huvudledningar, serviser, brunnar och andra tillbehör inom VA-verksamheten. 


− Skidanläggningen överlämnar en komplett kvalitets- och myndighetsgodkänd 
VA-anläggning med erforderlig kapacitet med ledningar, brunnar och serviser 
inmätta och inlagda i kommunens GIS system MyCarta i enlighet med 
förstudien. 


− Arbetet med att ta fram vattenskyddsområde utförs och bekostas av 
skidanläggningen. 


 
Ärendebeskrivning 
Kommunen har i separat beslut 2021 anslagit 250 000 kronor för att genomföra 
”Förstudie Nalovardo skidanläggning”. Syftet har varit att utreda ett antal frågor i 
samband med skidanläggningens förestående exploatering bland annat. 
anläggningens framtida VA-anläggningar inklusive skötsel och ansvar. Övriga 
målsättningar har varit få tillhanda juridiskt korrekta beslutsunderlag för att 
möjliggöra förutsättningar för skidanläggningens utveckling. 
 
Företrädare för skidanläggningen har i möten med kommunen ställt frågan om 
kommunen på något sätt kan bistå i framför allt VA-frågan där det huvudsakliga 
behovet är skötsel, drift och underhåll av VA-nätet och anläggningarna, inte själva 
byggandet av anläggningarna. Huvudspåret är att VA-anläggningarna byggs av 
skidanläggningen själva i samband med exploateringarna och att kommunen 
övertar driften då kommunen redan har organisation, kompetens och utrustning för 
att sköta VA-verksamhetsområden. 
 
Kommunen övertar då också intäkterna för brukningsavgifterna för att finansiera 
driften liknande som det är idag i Gargnäs, Blattnicksele, Sorsele och Ammarnäs 
där kommunen är huvudman för VA-verksamheten och anslutna betalar 
brukningsavgifter. Grovt sammanfattat innebär det i praktiken att kommunen får   
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ett femte VA-verksamhetsområde förutom Sorsele tätort, Ammarnäs, Blattnicksele 
och Gargnäs. Nuvarande och gällande ABVA (Allmänna bestämmelser för vatten 
och avlopp) och VA-taxa är tillämpliga även för nytt VA-verksamhetsområde. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 72 
Redovisning: Förstudie Nalovardo skidanläggning, VA-utredning 
Rapport förstudie Nalovardo skidanläggning 
Kommunstyrelsen 2021-11-30 § 208 
Offert Förstudie Nalovardo skidanläggning 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet lämnar 2023-05-30 § 72 förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Teknisk chef 
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Överföring av investeringsprojekt från 2022 till 2023 – Lekplats 
Gargnäs 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
Överför projektet Lekplats Gargnäs med beräknad investering om 255 000 kronor 
från budgetåret 2022 till budgetåret 2023. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-12-13 § 104 att bevilja 255 000 kronor i 
projektmedel 2022 för att göra lekplatsen i Gargnäs fullt färdig. Detta är ännu inte 
utfört och investeringsprojektet behöver överföras från 2022 till 2023. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 73 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-05-17 
Kommunfullmäktige 2021-12-13 § 104 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Att överföra projektet Lekplats Gargnäs med beräknad 
investering om 255 000 kronor från budgetåret 2022 till budgetåret 2023. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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Överföring av investeringsprojekt från 2022 till 2023 – Badsjön 
HWC 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
Överför projektet Badsjön handikappanpassad toalett (HWC) med beräknad 
investering om ca 4 000 kronor från budgetåret 2022 till budgetåret 2023. 
 
Ärendebeskrivning 
För att slutföra projektet måste investeringsprojektet överföras från 2022 till 
2023 då projektet avslutas och slutfakturor inkommer under våren 2023. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 75 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-05-17 
Kommunfullmäktige 2021-12-13 § 105 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Att överföra projektet Badsjön handikappanpassad toalett 
(HWC) med beräknad investering om ca 4 000 kronor från budgetåret 2022 till 
budgetåret 2023. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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Överföring av investeringsprojekt från 2022 till 2023 – Armatur 
elljusspår 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
Överföra projektet Armatur elljusspår med beräknad investering om 1 200 000 
kronor från budgetåret 2022 till budgetåret 2023. 
 
Ärendebeskrivning 
2020 beslutade kommunfullmäktige om ett investeringsäskande om 25 miljoner 
kronor för att bygga en Arena i Sorsele. I slutet av 2021 beslutades sedan att 
bygget av en ny Arena i Sorsele skulle påbörjas med en målsättning att 
byggnationen skulle starta under 2022. I det beslutade investeringsbeloppet på 25 
miljoner kronor ska även ett tak över isbanan för 2,4 miljoner kronor samt byte av 
belysning elljusspår på 1,2 miljoner kronor inrymmas. Kommunfullmäktige 
överförde 2022-06-20 § 66 2,4 miljoner kronor till år 2023 för tak över isbanan, 
men inget beslut har fattats för överföring av medel för armatur elljusspår. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 74 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-05-17 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 66 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Att överföra projektet Armatur elljusspår med beräknad 
investering om 1 200 000 kronor från budgetåret 2022 till budgetåret 2023. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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Slutredovisning investeringsprojekt 0523 – Byte entrépartier 
Vindelälvsskolan 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
− Godkänna slutredovisningen 
− Ej förbrukade investeringsmedel återförs och att projekt 0523 avslutas. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har i projekt 0523 sökt och erhållit investeringsmedel för 
att byta ut två stora entrépartier vid Vindelälvsskolan. Sökt och beviljat belopp 
250 000 kronor. Befintliga entrépartier var från tiden fastigheten byggdes och i 
dåligt skick samt inte energianpassade överhuvudtaget. De två nya entrépartierna 
är kompletta med dörrautomatik och programbara larm samt 
tillgänglighetsanpassade. Arbetet utfördes av lokal byggentreprenör som 
kommunen har ramavtal med. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-05-31 
Kommunfullmäktige 2021-12-13 § 106 
 
Förslag till beslut 
Tekniska chefen - Att godkänna slutredovisningen. Att ej förbrukade 
investeringsmedel återförs och att projekt 0523 avslutas. 
 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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Svar på medborgarförslag – Upprensning vid Kyrktjärn och 
Mariatjärn 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besvara medborgarförslaget på följande sätt; 
Projektet kommer inte att påbörjas utan att först ha personella resurser och 
finansieringen klar samt viljan från Svenska kyrkan att genomföra projektet där 
båda tjärnarna rensas upp. Tekniska chefen får i uppdrag att delge beslutet samt ha 
en dialog med Svenska kyrkan i ärendet. 
 
Ärendebeskrivning 
I ett medborgarförslag föreslås att det är dags för en upprensning av våra tjärnar på 
Holmen. I förslaget beskrivs: ”När jag kom till Sorsele i början av 60- talet var 
både Mariatjärn och Kyrktjärn två vackra platser i samhället, men tyvärr nu sedan 
många år mer eller mindre igenväxta. Kyrktjärn är dessutom viktig med tanke på 
turismen, eftersom området är beläget vid en av infarterna. Kanske ett projekt för 
arbetslösa ungdomar? Visst bör det finnas bidrag att söka för denna typ av åtgärd? 
Hoppas på positiv respons!” 
 
Tekniska chefen skriver i sitt tjänsteutlåtande att upprensning av Kyrktjärn och 
Mariatjärn har utretts tidigare. Under åren 2001 till och med. 2003 utreddes frågan 
ända fram till att anbud togs in för åtgärden. Hela Kyrktjärn och cirka 50 % av 
Mariatjärn ägs av Svenska kyrkan varför kyrkan var en viktig part då utredningarna 
utfördes. Kyrkan valde att lämna projektet i slutfasen av projektet på grund av de 
relativt höga kostnaderna för att rensa upp tjärnarna, vilket lämnade kommunen 
ensam i projektet. 
 
I och med att hela Kyrktjärn och cirka 50 % av Mariatjärn ägs av Svenska kyrkan 
kvarstod cirka hälften av Mariatjärn att åtgärda, och med tanke på de anbud som 
inkom och den begränsade effekten som skulle bli resultatet genomfördes inte 
projektet. I förundersökningarna beräknades hur många kubikmeter slam som 
skulle behöva tas upp. Slutsatsen blev att den önskade effekten inte kunde uppnås 
med att endast rensa del av Mariatjärn och då endast med begränsade volymer. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 76 
Tjänsteutlåtande 2023-04-26 
Situationsplan Kyrk- och Mariatjärn 
Protokoll samråd 2002 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2002-10-22 § 312 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2003-12-17 § 266 
Medborgarförslag – Upprensning vid Kyrktjärn och Mariatjärn 
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Förslag till beslut 
Allmänna utskottet – Lämnar 2023-05-30 § 76 förslag till svar. 
Inger Stenlund (V) – Tekniska chefen får i uppdrag att delge beslutet samt ha en 
dialog med Svenska kyrkan i ärendet. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar enligt båda förslagen. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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Svar på medborgarförslag - Tillgång till dricksvatten även vid 
strömavbrott 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besvara medborgarförslaget på följande sätt; 
Tack för inlämnat medborgarförslag. Vatten och avlopps (VA)-verksamheten 
kommer att förbättra nuvarande situation genom att med nya rutiner hantera 
igångsättning av reserv-elverk vid strömavbrott. Investering i automatstartade 
reserv-elverk är inte aktuellt för tillfället på grund av att det finns andra 
prioriteringar inom VA-verksamheten. Dock kommer verksamheten att söka 
investeringsmedel för att byta ut de tre aktuella elverken mot automatstartade 
elverk. 
 
Ärendebeskrivning 
Bo Lage Byström har lämnat in ett medborgarförslag där han föreslår att 
kommunen bygger in en automatstart av elverken liknande de som finns vid övriga 
kommunala anläggningar. 
 
Han beskriver i sitt förslag: ” I byarna Blattnicksele och Gargnäs så förlorar vi vårt 
dricksvatten vid elavbrott. Vid dessa vattenverk så står sedan tidigare 
moderna elverk som idag inte används vid elavbrott. Då nu vi igen under detta år 
upplevt detta ett antal gånger så är förslaget att kommunen bygger in en 
automatstart av elverken liknande de som finns vid övriga kommunala 
anläggningar. Kontinuerlig tillgång till dricksvattnet är viktig för såväl skolan som 
de boende i dessa byar. 
 
Då elverken finns på plats och det finns teknik att bygga in detta, det skulle 
innebära en trygghet för både kommunala verksamheter som skolan och de boende 
i dessa båda byar att ha tillgång till vatten för toalettbesök mm.” 
 
Tekniska chefen skriver i sitt tjänsteutlåtande att kommunen utförde 2001 en 
prioriteringsutredning angående reserv-elkraften. Det var under perioden då 
dåvarande myndighet Överstyrelsen för civil beredskap (ÖCB), numer ersatt av 
Myndigheten för samhällsskydd och beredskap (MSB), kunde lämna 
investeringsstöd på 50 % för anskaffning och installationer för reservelkraft. 
Prioriteringarna delades upp i tre huvudprioriteringar varav de mindre vattenverken 
i Gargnäs, Blattnicksele och Ammarnäs hamnade i prioritering 2. Förutsättningarna 
var att prioriteringarna skulle utgå ifrån att samhället skulle klara omfattande och 
mer långtgående kriser som till exempel elbortfall på grund av krig, sabotage, 
terrorism, extrema väderbetingelser eller motsvarande. I detta perspektiv fanns inte 
”lätt störning” som till exempel tillfälliga elavbrott där hushåll tillfälligt får 
elbortfall med vissa olägenheter som följd. 
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Störningarna på elnätet har varit flitigt förekommande på senare år där det oftast är 
kortare strömavbrott av olika skäl. Orsaken är inte helt klarlagd och varierar men 
störningar på grund av väder, ombyggnationer av elnätet, överbelastning, 
ålderdomligt distributionsnät och övriga mindre haverier kan vara orsaken till 
detta. Nuvarande uppstartsrutin för exempelvis vattenverket i Blattnicksele är efter 
åtta timmars strömavbrott vilket innebär att det är väldigt sällan det startas upp. 
Nuvarande elavbrott är oftast mycket kortare än åtta timmar, ibland bara några 
minuter. Ytterligare ett problem är att verksamheten väldigt sällan får klara 
avbrottsbesked från nätägaren vilket också leder till att det avvaktas med att sätta i 
gång elverken. Men med tanke på att anledningen till att elverken sattes dit till att 
börja med, aldrig var för att klara kortare strömavbrott utan för att klara en helt 
annan typ av kris, finns nuvarande rutiner för uppstart och drift. Verksamheten har 
undersökt olika alternativ där det i huvudsak finns tre vägar att gå. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 77 
Tjänsteutlåtande 2023-04-27 
Ärende KSAU år 2001 sammanfattning och prioritering 
Risk- och kostnadsanalys år 2002 
Drift och underhåll mm 
Kommunfullmäktige 2021-09-27 § 71 
Medborgarförslag – Tillgång till dricksvatten även vid strömavbrott 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet lämnar 2023-05-30 § 77 förslag till svar. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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juridiskt bindande 


Ks § 119 Dnr 2022/461–106 
 
Bygdeavgiftsmedel 2023 – Disponering nr 2 
Kommunstyrelsens beslut 
Utifrån Handlingsplan bygdemedel 2023 fördela medel från potten ”Allmänna 
näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av projekt” enligt följande: 
− 658 000 kronor - Bredbandsverksamhet 80030. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har antagit Handlingsplan för bygdemedel 2023 (2022/461). 
Handlingsplanen fördelar de disponibla medlen som är ungefär 900 000 kronor per 
år enligt följande: 
− 75 % till ”Allmänna näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av 


projekt”. Hur dessa medel ska fördelas beslutar kommunstyrelsen. 
− 25 % till ”Främjande av kommunens föreningsliv”. Dessa medel avsätts för 


föreningar att söka och görs senast 31 januari där kommunen får yttra sig innan 
beslut tas av Länsstyrelsen. 


 
I detta steg ska nu kommunstyrelsen besluta om mer specifikt användande av 
medel för ” Allmänna näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av 
projekt. 
 
Beslutsunderlag 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 2023-06-02 
Kommunstyrelsen 2023-02-21 § 39 
 
Förslag till beslut 
Utvecklingschefen - Utifrån Handlingsplan bygdemedel 2023 fördela medel från 
potten ”Allmänna näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av projekt” 
enligt följande: 658 000 kronor - Bredbandsverksamhet 80030. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
IT-chef 
Utvecklingschef 
Ekonomi 
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Ks § 120 Dnr 2022/279–240 
 Dnr 2018/99–510 
 
Överföring av investeringsmedel från inköp av GPS till digitala 
skyltar 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige att; 
Investeringsmedel som inte förbrukats till inköp av GPS omfördelas till inköp av 
digitala skyltar. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslutade 2022-02-15 § 26 att uppdra till 
utvecklingsverksamheten att påbörja tillståndsprocess och inköpsprocess av två 
digitala infartsskyltar till en total budgeterad kostnad på 900 000 kronor. Detta 
belopp har avsatts via bygdeavgiftsmedel. Upphandlingen är nu klar och kostnaden 
för upprättande av två skyltar beräknas landa på ca 1 120 000 kronor inklusive 
interna kostnader. Skillnaden mellan budgeterad kostnad och faktisk kostnad beror 
på generella kostnadsökningar på material och transporter de senaste 1,5 åren. Det 
saknas 220 000 kronor för att köpa in två skyltar. 
 
För att verkställa det politiska beslutet om två skyltar föreslår 
utvecklingsverksamheten att omfördela investeringsmedel som inte förbrukats från 
inköp GPS till digital skylt för att möjliggöra två digitala skyltar. 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-20 § 54 att bevilja 300 000 kronor i 
investeringsmedel för inköp av ny GPS utrustning. Inköp har gjorts och kostnaden 
blev 80 000 kronor och det finns därför kvar inte förbrukade medel med 220 000 
kronor. Alternativet är att enbart investera i en skylt. Då används inte dessa 
investeringsmedel och det lämnas åter ca 300 000 kronor till bygdeavgiftsmedel 
för kommunen att använda till andra satsningar och investeringar. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 82 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 2023-05-19 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 54 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Investeringsmedel som inte förbrukats till inköp av GPS 
omfördelas till inköp av digitala skyltar. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: Kommunfullmäktige  
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Ks § 121 Dnr 2023/180–100 
 
Remiss – Region Västerbottens kulturplan 2024–2027 
Kommunstyrelsens beslut 
Sorsele kommun ställer sig positiv till föreslagna kulturpolitiska mål och 
insatsområden. Kommunen har heller inga förslag på alternativa skrivningar eller 
tillägg i kulturplanen i sin helhet. 
 
Ärendebeskrivning 
Regionala utvecklingsnämnden svarar på uppdrag av regionfullmäktige för 
framtagande av kulturplanen i bred samverkan med länets kommuner, 
civilsamhälle och kulturskapare. Under framtagandet av kulturplanen har dialog 
förts med aktörer inom kultursektorn i länet, däribland har dialoger genomförts i 
länets 15 kommuner. 
 
Regionala utvecklingsnämnden önskar få synpunkter på remissversionen senast 
den 15 juni. Region Västerbotten kommer efter remissperioden att bearbeta 
inkomna remissvar. Den regionala kulturplanen beslutas i Regionfullmäktige 21–
22 november 2023. 
 
Beslutsunderlag 
Allmänna utskottet 2023-05-30 § 79 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 2023-05-19 
Remissversion Region Västerbottens kulturplan 2024–2027 
Följebrev Remissversion Region Västerbottens kulturplan 2024–2027 
 
Förslag till beslut 
Allmänna utskottet - Sorsele kommun ställer sig positiv till föreslagna 
kulturpolitiska mål och insatsområden. Kommunen har heller inga förslag på 
alternativa skrivningar eller tillägg i kulturplanen i sin helhet. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Utvecklingschef 
Kultur och fritidschef 
Samisk samordnare 
Biblioteket 
Region Västerbotten 
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Ks § 122 Dnr 2023/161–106 
 
Färdplan Nära vård 2030 i Västerbotten 
Kommunstyrelsen beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Fastställa Färdplan Nära vård 2030 i Västerbotten. 
 
Ärendebeskrivning 
Omställningen till nära vård berör och kommer att göra skillnad för alla Sveriges 
invånare och hjälpa oss att klara välfärdens utmaningar. Omställningen innebär att 
samskapa med invånare och flytta fokus till att arbeta mera personcentrerat, 
sammanhållet, proaktivt och hälsofrämjande. En viktig framgångsfaktor i 
omställningen till Nära vård är samspelet mellan regionen och kommunerna. För 
att tydliggöra vägen mot målet, och skapa en gemensam viljeinriktning och en 
kraftsamling för omställningen till Nära vård i Västerbotten har en färdplan 
arbetats fram i samverkan mellan Region Västerbotten och länets 15 kommuner. 
Den bottnar i den gemensamt beslutade framtidsbilden och ska utgöra en ram för 
vägen fram mot 2030.  
 
Färdplan Nära vård i Västerbotten är ett övergripande strategidokument. Den ska 
utgöra ett stöd för ledning och styrning i den förflyttning som behöver ske i 
omställningen till Nära vård i Västerbotten. Syftet med färdplanen är förbättrade 
förutsättningar till god hälsa för västerbottningen, barn och unga, vuxna och äldre. 
Målgruppen för dokumentet är primärt beslutsfattare och styrning/ledning. Då 
färdplanen är utformad på en övergripande nivå behöver den kompletteras med 
mer konkreta handlingsplaner, såväl i samverkan som internt hos varje huvudman. 
För att få genomslagskraft och bli hållbar över tid bör färdplanen bli en del i varje 
huvudmans ordinarie process för planering, genomförande och uppföljning. 
 
Beslutsunderlag 
Social- och utbildningsutskottet 2023-05-29 § 26. 
Tjänsteutlåtande. 
Region Västerbottens rekommendation. 
Färdplan Nära vård 2030 i Västerbotten. 
 
Förslag till beslut 
Social- och utbildningsutskottet – Fastställa Färdplan Nära vård 2030 i 
Västerbotten. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige  
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Ks § 123 Dnr 2023/59–606 
 
Redovisning - anmälan om kränkande behandling 
Kommunstyrelsens beslut  
Redovisningen godkänns.  
 
Ärendebeskrivning 
Rektor för förskolan och rektor som får kännedom om att ett barn eller elev anser 
sig ha blivit utsatt för kränkande behandling i samband med verksamheten är 
skyldig att anmäla detta (Skollagen 6 kap. 10 §).  
 
Antal utredningar som genomförts utifrån diskriminering och annan kränkande 
behandling i förskolan- och fritidsverksamheten, förskoleklass, grundskola och 
gymnasium redovisas 24 ärenden för perioden 2023-04-07 – 2023-05-23. 
 
Enligt redovisningen är 3 ärenden ej påbörjade och 8 ärenden under utredning i de 
övriga ärendena har personalen utrett och åtgärder vidtagits.  
 
Beslutsunderlag 
Social- och utbildningsutskottet 2023-04-29 § 28. 
Redovisning perioden 2023-04-07—2023-05-23.  
 
Förslag till beslut 
Ordförande - Redovisningen godkänns. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Skolchef 
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Ks § 124 Dnr 2023/265–212 
 
LIS-plan Övre Saxnäs 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Anta det föreslagna LIS-området. 
 
Ärendebeskrivning 
Den gällande LIS-planen (Landsbygdsutveckling i strandnära lägen) antogs av 
kommunfullmäktige år 2013. För Övre Saxnäs finns angett LIS-områden i planen. 
 
Det har inkommit förfrågningar om att få bygga bostadshus i strandnära läge i 
Övre Saxnäs. Dessa förfrågningar ligger utanför gällande LIS-plan och det finns 
inga särskilda skäl för att ge strandskyddsdispens i dagsläget. En etablering av 
bostadshus skulle anses som en utveckling för landsbygden. 
 
Beslutsunderlag 
Samhällsbyggnadsnämnden 2023-05-31 § 42 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Länsstyrelsens granskningsyttrande LIS-område Övre Saxnäs 
Granskningsutlåtande – Landsbygdsutveckling i strandnära läge (LIS) Övre 
Saxnäs 
LIS-område Övre Saxnäs, antagandehandling 
Kartbilagor 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadsnämnden – Föreslår kommunfullmäktige att anta det föreslagna 
LIS-området. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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Ks § 125 Dnr 2015/22–534 
 
Överföring av investeringsmedel till 2024 - Storprojekt bredband 
till fler 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
De medel som inte upparbetas i investeringsprojektet Storprojekt bredband till fler 
under 2023 (2022: 3 400 000 kronor), flyttas över till 2024 års investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-06-21 § 56 att bevilja investeringsmedel med 
4 000 000 kronor för att finansiera färdigställandet av OSN sträckorna i 
Storprojektet. Förutsättningar har inte funnits för att färdigställa sträckorna och 
fakturor har ännu inte kommit som ska belasta projektet. 
 
Beslutsunderlag 
It-chefens tjänsteutlåtande 2023-06-08 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 65 
Kommunfullmäktige 2021-12-21 § 119 
Kommunfullmäktige 2021-06-21 § 56 
 
Förslag till beslut 
It-chefen - Att de medel som inte upparbetas i investeringsprojektet Storprojekt 
bredband till fler under 2023, (2022: 3 400 000 kronor) flyttas över till 2024 års 
investeringsbudget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 
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Ks § 126 Dnr 2021/8–534 
 
Överföring av investeringsmedel till 2024 – OSN Aha 
Kommunstyrelsens beslut 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
De medel som inte upparbetas i investeringsprojektet OSN Aha under 2023 (2022: 
354 467,89 kronor), flyttas över till 2024 års investeringsbudget. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade § 7, 2021-02-26 att bevilja utökad 
investeringsbudget med 500 000 kronor för samförläggning E45 – Aha (OSN 
Aha), att finansiering sker ur likvida medel. 
 
De medel som ej upparbetas under 2023 kommer fortsatt vara en kritisk 
förutsättning för utbyggnationen av stadsnätet. 
 
Beslutsunderlag 
It-chefens tjänsteutlåtande 2023-06-12 
Kommunfullmäktige 2023-03-06 § 19 
Kommunfullmäktige 2021-12-13 § 118 
Kommunfullmäktige 2021-02-26 § 7 
 
Förslag till beslut 
It-chefen - Att de medel som inte upparbetas i investeringsprojektet OSN Aha 
under 2023 (2022: 354 467,89 kronor), flyttas över till 2024 års 
investeringsbudget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir kommunstyrelsens 
beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunfullmäktige 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 
  


 Datum Sida 
 2023-06-13 55 
 


 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Ks § 127 Dnr 2018/264–534 
 
Investeringsprojekt – Färdigställande Bredband till byar längs väg 
363 
Kommunstyrelsens beslut 
Ärendet återremitteras för att en redovisning över antalet möjliga intäkter och en 
ekonomisk kalkyl. 
 
Ärendebeskrivning 
Projektet Bredband till byar längs väg 363 riskerar att inte färdigställas och därmed 
inte kunna slutredovisas under 2023. Den beviljade budgeten för projektet uppgick 
2018 till 2 172 876 kronor. Ingen delredovisning har gjorts sedan 2018 vilket 
betyder att vi inte riskerar återbetalning men att kommunen själv måste bekosta 
hela byggnationen av projektsträckan. 
 
Vissa korrigeringar gjordes i materialval under samförläggningssträckor efter 
problematik på andra förläggningar vilket fördyrat projektet utöver de 
prishöjningar som skett under åren från 2018. 
 
Beslutsunderlag 
It-chefens tjänsteutlåtande 2023-06-08 
 
Förslag till beslut 
It-chefen - Kommunfullmäktige beslutar bevilja 2 200 000 kronor i 
investeringsmedel för färdigställande av ON sträckorna i projekt Bredband till byar 
längs väg 363. 
Ordförande – Ärendet återremitteras för att en redovisning över antalet möjliga 
intäkter och en ekonomisk kalkyl. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar enligt eget förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
IT-chef 
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Ks § 128 Dnr 2016/81–534 
 
Investeringsprojekt – Färdigställande Bredband till extrem 
glesbygd 
Kommunstyrelsens beslut 
Ärendet återremitteras för att en redovisning över antalet möjliga intäkter och en 
ekonomisk kalkyl. 
 
Ärendebeskrivning 
Projektet Bredband till extrem glesbygd riskerar att inte färdigställas och därmed 
inte kunna slutredovisas under 2023. Om infrastrukturen inte färdigställts och 
slutredovisas medför detta en återbetalningsskyldighet på tidigare utbetalade medel 
från Jordbruksverket om 1 270 849 kronor. Det resulterar även i att kommunen 
själv måste bekosta hela byggnationen av projektsträckorna.  
 
Den beviljade budgeten för projektet uppgick 2016 till 4 300 000 kronor. Delar av 
projektsträckorna har haft stora problem vid grävningsarbeten och samförläggning 
vilket medfört avsevärda förseningar och resulterat i fördyrningar för korrigeringar 
som krävts som frångått den ursprungliga projekteringen. Detta utöver de 
prishöjningar som skett under åren från 2016. 
 
Beslutsunderlag 
It-chefens tjänstutlåtande 2023-06-07 
 
Förslag till beslut 
It-chefen - Kommunfullmäktige beslutar bevilja 4 300 000 kronor i 
investeringsmedel för färdigställande av ON sträckorna i projekt Bredband till 
extrem glesbygd. 
Ordförande – Ärendet återremitteras för att en redovisning över antalet möjliga 
intäkter och en ekonomisk kalkyl. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar enligt eget förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
IT-chef 
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Ks § 129 Dnr 2022/447–534 
 
Investeringsprojekt – Ombyggnation Etapp 1 och Etapp 2 
Kommunstyrelsens beslut 
Ärendet återremitteras för att en redovisning över antalet möjliga intäkter och en 
ekonomisk kalkyl. 
 
Ärendebeskrivning 
Innan årsskiftet inkom informationsbrev avseende nya kabel- och 
luftledningssträckor från Vattenfall. Projektet omfattar ny luftledning, nya 
markkablar samt rasering av befintlig luftledning. Vattenfalls planerade projekt 
påverkar Sorsele kommuns befintliga bredbandsinfrastruktur. Ombyggnationen 
resulterar i att vi kommer tvingas byta ut befintliga fiberkablar på sträckan. I 
beredningen aviseras även om en kommande etapp men inga underlag specifikt för 
den etappen har inkommit ännu. 
 
En första kalkyl är gjord och visar på en kostnad för material och samförläggning, 
uppskattningsvis på 3 000 000 kronor. Utöver detta krävs att vi förstärker enheten 
med ytterligare en tjänst för att möjliggöra förutsättningar för ombyggnationen 
parallellt med pågående arbete. 
 
Beslutsunderlag 
It-chefens tjänsteutlåtande 2023-06-08 
 
Förslag till beslut 
It-chefen - - Beviljar 3 700 000 kronor i investeringsmedel för genomförande av 
Etapp 1 i 2024 års investeringsbudget för ombyggnation av sträckan Antas - 
Sandsele. Beviljar 3 700 000 kronor i investeringsmedel för genomförande av 
Etapp 2 i 2025 års investeringsbudget för ombyggnation. Uppdrar till Enhetschef-
IT att under 2023 utannonsera tjänst för IT-enheten för att säkra personell resurs 
för genomförande av ombyggnationerna. Kostnaden belastar investeringsprojektet. 
Ordförande – Ärendet återremitteras för att en redovisning över antalet möjliga 
intäkter och en ekonomisk kalkyl. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar enligt eget förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
IT-chef 
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